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Κλείνουν τα φυσικοθεραπευτήρια
όλης της χώρας

Την έναρξη
απεργιακών
κινητοποιήσεων, 

την
Παρασκευή
24
Φεβρουαρίου
2023, αποφάσισε 

το
Κεντρικό
Διοικητικό

Συμβούλιο του Πανελληνίου Συλλόγου
Φυσικοθεραπευτών - Π.Σ.Φ. ΝΠΔΔ. Οι
Φυσικοθεραπευτές δηλώνουν αποφασισμένοι να συνεχί¬

σουν τις απεργιακές κινητοποιήσεις και τις επόμενες
εβδομάδες, διεκδικώντας βιώσιμη σχέση με τον ΕΟΠΥΥ.
Έτσι, την προσεχή Παρασκευή και από την επόμενη
εβδομάδα, κάθε Πέμπτη, τα Εργαστήρια
Φυσικοθεραπείας θα παραμένουν κλειστά. Με την κινη-
τοποίησή τους, οι Φυσικοθεραπευτές ζητούν την κατάργηση 

των μέτρων rebate και clawback, που επιβλήθηκαν 
στους παρόχους υπηρεσιών Υγείας την περίοδο

εφαρμογής των μνημονίων και αύξηση της δαπάνης
φυσικοθεραπείας σύμφωνα με τις πραγματικές ανάγκες.

Για το δ.σ:  Μπάναλης Παναγιώτης(πρόεδρος)
Καραγιάννη Ελένη (γραμματέας)
Φωτη Αννα (ταμίας)
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Επετειακή εκδήλωση για τα 10 χρόνια ΕΟΠΥΥ: εκσυγχρονίζεται, αναπτύσσεται και
αποτελεί το θεμέλιο της υγείας των κατοίκων της χώρας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ο Ε.Ο.Π.Υ.Υ. εκσυγχρονίζεται, αναπτύσσεται και αποτελεί το θεμέλιο της υγείας των κατοίκων
της χώρας
Αθήνα 24.02.2023 — Αυτό είναι το μήνυμα της πρώτης ημέρας της επετειακής εκδήλωσης για
τα 10 χρόνια από την ίδρυση του Οργανισμού. Υπουργοί και εξέχοντα στελέχη της κυβέρνησης
τίμησαν με την συμμετοχή τους την επετειακή εκδήλωση του Ε.Ο.Π.Υ.Υ., ενώ οι συμμετέχοντες
και ομιλητές ξεπέρασαν τα 600 άτομα: 70 ομιλητές, 220 που άτομα συμμετείχαν με φυσική
παρουσία στο Πολεμικό Μουσείο και 330 που συμμετείχαν διαδικτυακά. Εκπρόσωποι της
ακαδημαϊκής κοινότητας και φορέων του τομέα της υγείας τίμησαν την εκδήλωση με την
παρουσία τους συμπεριλαμβανομένων και των θεσμικών εκπροσώπων της
φαρμακοβιομηχανίας και του Προέδρου του ΕΟΦ Δημητρίου Φιλίππου, εκπροσώπων των
ιδιωτικών κλινικών και πολλών εκπροσώπων ασθενών.
Ο υπουργός Αθανάσιος Πλεύρης στην κεντρική ομιλία του «Οι μεταρρυθμίσεις στον χώρο της
Υγείας και ο ρόλος του Ε.Ο.Π.Υ.Υ.» μίλησε για τις δυσκολίες που αντιμετώπισε και ξεπέρασε ο
οργανισμός ώστε σήμερα να ατενίζει το μέλλον με αισιοδοξία, πιο σύγχρονος και με
περισσότερους πόρους.
Στη συνεδρία «Η δεκαετής πορεία του Ε.Ο.Π.Υ.Υ. και το όραμα της επόμενης ημέρας για έναν
σύγχρονο Οργανισμό δίπλα στον πολίτη» που συντόνισε η Διοικήτρια του Ε.Ο.Π.Υ.Υ. Θεανώ
Καρποδίνη συμμετείχαν ο Υπουργός Υγείας Αθανάσιος Πλεύρης, ο Υπουργός Οικονομικών
Χρήστος Σταϊκούρας, ο πρώην υπουργός υγείας Ανδρέας Λοβέρδος, ο πρώην Υπουργός
Υγείας Ανδρέας Λυκουρέντζος, και ο πρώην Διοικητής Σωτήρης Μπερσίμης. Σε ένα
οδοιπορικό από την ίδρυσή του έως σήμερα, αφηγήθηκαν τις εμπειρίες τους, δηλώνοντας όλοι
περήφανοι για τα επιτεύγματα του Οργανισμού.
Ο Θεόδωρος Πασχάλης, Προϊστάμενος Διεύθυνσης Στρατηγικού Σχεδιασμού Ε.Ο.Π.Υ.Υ.
μίλησε για τον σχεδιασμό υπηρεσιών υγείας προσαρμοσμένο στις ανάγκες των πολιτών με
προσκεκλημένους τον Δημήτριο Μπούμπα, Καθηγητή Παθολογίας Ε.Κ.Π.Α. & Πρόεδρο του
ΚΕΣΥ, τον Κώστα Αθανασάκη, Επίκουρο Καθηγητή Οικονομικών της Υγείας Πα.Δ.Α.,
τον Χρήστο Δαραμήλα, Πρόεδρο της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Σωματείων Συλλόγων
Ατόμων με Σακχαρώδη Διαβήτη (Π.Ο.Σ.Σ.Α.Σ.ΔΙΑ.), τον Νίκο Δέδε, Πρόεδρο της Ένωσης
Ασθενών Ελλάδας, και τον Πέτρο Λυμπερίδη, Πρόεδρο Πανελληνίου Συλλόγου
Φυσικοθεραπευτών – Ν.Π.Δ.Δ.
 
 
Την εξέλιξη και το μέλλον της φαρμακευτικής περίθαλψης συζήτησε η Παναγιώτα Λίτσα,
Προϊσταμένη Διεύθυνσης Φαρμάκου, Γενική Διεύθυνση Οργάνωσης και Σχεδιασμού
Υπηρεσιών Υγείας, Ε.Ο.Π.Υ.Υ. με συνομιλητές την Ιωάννα Αλυσανδράτου, Πρόεδρο Ελληνικής
Κοινότητας Πνευμονικής Υπέρτασης, ως εκπρόσωπο ασθενών, και τους Σεραφείμ Ζήκα, Α’
Αντιπρόεδρο Π.Φ.Σ., Πρόεδρο Ι.Δ.Ε.Ε.Α.Φ., Ολύμπιο Παπαδημητρίου, Πρόεδρο
Σ.Φ.Ε.Ε., και Θεόδωρο Τρύφων, Πρόεδρο Π.Ε.Φ., ως εκπροσώπους της
φαρμακοβιομηχανίας.
 
 
Ο Νίκος Κικίλιας, Προϊστάμενος Διεύθυνσης Συμβάσεων Ε.Ο.Π.Υ.Υ. μίλησε για τον ρόλο και τη
στρατηγική του Ε.Ο.Π.Υ.Υ. στην ανάπτυξη δικτύου συμβάσεων υγειονομικής περίθαλψης. Στη
συνεδρία συμμετείχε η Δόμνα-Μαρία Μιχαηλίδου, Υφυπουργός Πρόνοιας και Κοινωνικής
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Αλληλεγγύης, η οποία αναφέρθηκε εκτενώς στην κοινή προσπάθεια Υπουργείου Εργασίας και
Ε.Ο.Π.Υ.Υ. να αναπτύξουν συμβάσεις κοινωνικής φροντίδας, που όμως αποφέρει καρπούς,
και -όπως είπε- σύντομα αναμένονται νέες συμβάσεις με τα Κέντρα Διημέρευσης και
Φροντίδας των ατόμων με αναπηρία για την κάλυψη των τροφείων τους. Συμμετείχαν επίσης
οι Θεόδωρος Χαμακιώτης, Πρόεδρος Συνδέσμου Ελληνικών Κλινικών και ο Γεώργιος
Δημητριάδης, Πρόεδρος ΕΛΛΕΝΙΚ & ΜΥ (Μονάδες Χρόνιας Αιμοκάθαρσης).
Οι Θεόδωρος Πασχάλης και Νίκος Κικίλιας συντόνισαν από κοινού τη στρογγυλή τράπεζα με
τίτλο Πρόληψη, ποιότητα και αποτελεσματικότητα στις υπηρεσίες υγείας, που αποτελούν
ακρογωνιαίο λίθο της ανάπτυξης του Ε.Ο.Π.Υ.Υ., με συμμετοχή των Γενικών Γραμματέων του
Υπουργείου Υγείας Ειρήνης Αγαπηδάκη και Ιωάννη Κωτσιόπουλου και της Προέδρου
Ο.ΔΙ.Π.Υ. και Καθηγήτριας Διοίκησης Υπηρεσιών Υγείας, Ε.Κ.Π.Α. Δάφνης Καϊτελίδου, καθώς
και του πρώην Προέδρου Συνδέσμου Ελληνικών Κλινικών Σέργιου Σταμπουλούς.
Oι εργασίες διεξήχθησαν σε ιδιαίτερα ευχάριστο κλίμα αισιοδοξίας για ένα καλύτερο μέλλον για
τον Οργανισμό και την Υγεία στη χώρα.
Χαιρετισμό επίσης απηύθυνε ο Αναστάσιος Λιάσκος, τ. Υφυπουργός Τουρισμού, σήμερα
Πρόεδρος Δ.Σ. Πολεμικού Μουσείου, το οποίο φιλοξένησε την εκδήλωση. Παρέστησαν επίσης
εκπρόσωποι ΓΕΕΘΑ, ΓΕΝ, ΓΕΣ, ΓΕΑ.
Εκ μέρους του Αρχηγού του Γενικού Επιτελείου Αεροπορίας, Αντιπτεράρχου (Ι) Θεμιστοκλή
Μπουρολιά, ο Ταξίαρχος (ΥΙ) Εμμανουήλ Παντελίδης. Ο Υπαρχηγός ΓΕΣ, Αντιστράτηγος
Ανδρέας Κορωνάκης εκπροσώπησε τον Αρχηγό ΓΕΕΘΑ, Στρατηγό Κωνσταντίνο Φλώρο και
τον Αρχηγό ΓΕΣ Άγγελο Χουδελούδη. Ως εκπρόσωπος ΓΕΝ παρέστη ο Αρχιπλοίαρχος
Γιατρός Λάμπρος Μπιλάλης, Διευθυντής Διοικητής Ναυτικού Νοσοκομείου Αθηνών.
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Εκδήλωση για τα 10 χρόνια λειτουργίας του ΕΟΠΥΥ
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Τι ανακοινώθηκε από τον Οργανισμό για την επετειακή συνάντηση η οποία πραγματοποιήθηκε
στο Πολεμικό Μουσείο Αθήνας.
Αυτό είναι το μήνυμα της πρώτης ημέρας της επετειακής εκδήλωσης για τα 10 χρόνια από την
ίδρυση του Οργανισμού. Υπουργοί και εξέχοντα στελέχη της κυβέρνησης τίμησαν με την
συμμετοχή τους την επετειακή εκδήλωση του Ε.Ο.Π.Υ.Υ., ενώ οι συμμετέχοντες και ομιλητές
ξεπέρασαν τα 600 άτομα: 70 ομιλητές, 220 που άτομα συμμετείχαν με φυσική παρουσία στο
Πολεμικό Μουσείο και 330 που συμμετείχαν διαδικτυακά. Εκπρόσωποι της ακαδημαϊκής
κοινότητας και φορέων του τομέα της υγείας τίμησαν την εκδήλωση με την παρουσία τους
συμπεριλαμβανομένων και των θεσμικών εκπροσώπων της φαρμακοβιομηχανίας και του
Προέδρου του ΕΟΦ Δημητρίου Φιλίππου, εκπροσώπων των ιδιωτικών κλινικών και πολλών
εκπροσώπων ασθενών.
Ο υπουργός Αθανάσιος Πλεύρης στην κεντρική ομιλία του «Οι μεταρρυθμίσεις στον χώρο της
Υγείας και ο ρόλος του Ε.Ο.Π.Υ.Υ.» μίλησε για τις δυσκολίες που αντιμετώπισε και ξεπέρασε ο
οργανισμός ώστε σήμερα να ατενίζει το μέλλον με αισιοδοξία, πιο σύγχρονος και με
περισσότερους πόρους.
Στη συνεδρία «Η δεκαετής πορεία του Ε.Ο.Π.Υ.Υ. και το όραμα της επόμενης ημέρας για έναν
σύγχρονο Οργανισμό δίπλα στον πολίτη» που συντόνισε η Διοικήτρια του Ε.Ο.Π.Υ.Υ. Θεανώ
Καρποδίνη συμμετείχαν ο Υπουργός Υγείας Αθανάσιος Πλεύρης, ο Υπουργός
Οικονομικών Χρήστος Σταϊκούρας, ο πρώην υπουργός υγείας Ανδρέας Λοβέρδος, ο πρώην
Υπουργός Υγείας Ανδρέας Λυκουρέντζος, και ο πρώην Διοικητής Σωτήρης Μπερσίμης. Σε ένα
οδοιπορικό από την ίδρυσή του έως σήμερα, αφηγήθηκαν τις εμπειρίες τους, δηλώνοντας όλοι
περήφανοι για τα επιτεύγματα του Οργανισμού.
Ο Θεόδωρος Πασχάλης, Προϊστάμενος Διεύθυνσης Στρατηγικού Σχεδιασμού Ε.Ο.Π.Υ.Υ.
μίλησε για τον σχεδιασμό υπηρεσιών υγείας προσαρμοσμένο στις ανάγκες των πολιτών με
προσκεκλημένους τον Δημήτριο Μπούμπα, Καθηγητή Παθολογίας Ε.Κ.Π.Α. & Πρόεδρο του
ΚΕΣΥ, τον Κώστα Αθανασάκη, Επίκουρο Καθηγητή Οικονομικών της Υγείας Πα.Δ.Α.,
τον Χρήστο Δαραμήλα, Πρόεδρο της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Σωματείων Συλλόγων
Ατόμων με Σακχαρώδη Διαβήτη (Π.Ο.Σ.Σ.Α.Σ.ΔΙΑ.), τον Νίκο Δέδε, Πρόεδρο της Ένωσης
Ασθενών Ελλάδας και τον Πέτρο Λυμπερίδη, Πρόεδρο Πανελληνίου Συλλόγου
Φυσικοθεραπευτών - Ν.Π.Δ.Δ.
Την εξέλιξη και το μέλλον της φαρμακευτικής περίθαλψης συζήτησε η Παναγιώτα Λίτσα,
Προϊσταμένη Διεύθυνσης Φαρμάκου, Γενική Διεύθυνση Οργάνωσης και Σχεδιασμού
Υπηρεσιών Υγείας, Ε.Ο.Π.Υ.Υ. με συνομιλητές την Ιωάννα Αλυσανδράτου, Πρόεδρο Ελληνικής
Κοινότητας Πνευμονικής Υπέρτασης, ως εκπρόσωπο ασθενών, και τους Σεραφείμ Ζήκα, Α’
Αντιπρόεδρο Π.Φ.Σ., Πρόεδρο Ι.Δ.Ε.Ε.Α.Φ., Ολύμπιο Παπαδημητρίου, Πρόεδρο
Σ.Φ.Ε.Ε., και Θεόδωρο Τρύφων, Πρόεδρο Π.Ε.Φ., ως εκπροσώπους της
φαρμακοβιομηχανίας.
Ο Νίκος Κικίλιας, Προϊστάμενος Διεύθυνσης Συμβάσεων Ε.Ο.Π.Υ.Υ. μίλησε για τον ρόλο και τη
στρατηγική του Ε.Ο.Π.Υ.Υ. στην ανάπτυξη δικτύου συμβάσεων υγειονομικής περίθαλψης. Στη
συνεδρία συμμετείχε η Δόμνα-Μαρία Μιχαηλίδου, Υφυπουργός Πρόνοιας και Κοινωνικής
Αλληλεγγύης, η οποία αναφέρθηκε εκτενώς στην κοινή προσπάθεια Υπουργείου Εργασίας και
Ε.Ο.Π.Υ.Υ. να αναπτύξουν συμβάσεις κοινωνικής φροντίδας, που όμως αποφέρει καρπούς,
και -όπως είπε- σύντομα αναμένονται νέες συμβάσεις με τα Κέντρα Διημέρευσης και
Φροντίδας των ατόμων με αναπηρία για την κάλυψη των τροφείων τους. Συμμετείχαν επίσης
οι Θεόδωρος Χαμακιώτης, Πρόεδρος Συνδέσμου Ελληνικών Κλινικών και ο Γεώργιος
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Δημητριάδης, Πρόεδρος ΕΛΛΕΝΙΚ & ΜΥ (Μονάδες Χρόνιας Αιμοκάθαρσης).
Οι Θεόδωρος Πασχάλης και Νίκος Κικίλιας συντόνισαν από κοινού τη στρογγυλή τράπεζα με
τίτλο Πρόληψη, ποιότητα και αποτελεσματικότητα στις υπηρεσίες υγείας, που αποτελούν
ακρογωνιαίο λίθο της ανάπτυξης του Ε.Ο.Π.Υ.Υ., με συμμετοχή των Γενικών Γραμματέων του
Υπουργείου Υγείας Ειρήνης Αγαπηδάκη και Ιωάννη Κωτσιόπουλου και της Προέδρου
Ο.ΔΙ.Π.Υ. και Καθηγήτριας Διοίκησης Υπηρεσιών Υγείας, Ε.Κ.Π.Α. Δάφνης Καϊτελίδου, καθώς
και του πρώην Προέδρου Συνδέσμου Ελληνικών Κλινικών Σέργιου Σταμπουλούς.
Η εργασίες διεξήχθησαν σε ιδιαίτερα ευχάριστο κλίμα αισιοδοξίας για ένα καλύτερο μέλλον για
τον Οργανισμό και την Υγεία στη χώρα.
Χαιρετισμό επίσης απηύθυνε ο Αναστάσιος Λιάσκος, τ. Υφυπουργός Τουρισμού, σήμερα
Πρόεδρος Δ.Σ. Πολεμικού Μουσείου, το οποίο φιλοξένησε την εκδήλωση. Παρέστησαν επίσης
εκπρόσωποι ΓΕΕΘΑ, ΓΕΝ, ΓΕΣ, ΓΕΑ.
Εκ μέρους του Αρχηγού του Γενικού Επιτελείου Αεροπορίας, Αντιπτεράρχου (Ι) Θεμιστοκλή
Μπουρολιά, ο Ταξίαρχος (ΥΙ) Εμμανουήλ Παντελίδης. Ο Υπαρχηγός ΓΕΣ, Αντιστράτηγος
Ανδρέας Κορωνάκης εκπροσώπησε τον Αρχηγό ΓΕΕΘΑ, Στρατηγό Κωνσταντίνο Φλώρο και
τον Αρχηγό ΓΕΣ Άγγελο Χουδελούδη. Ως εκπρόσωπος ΓΕΝ παρέστη ο Αρχιπλοίαρχος
Γιατρός Λάμπρος Μπιλάλης, Διευθυντής Διοικητής Ναυτικού Νοσοκομείου Αθηνών.
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10 χρόνια ΕΟΠΥΥ: Πάνω από 600 συμμετέχοντες και ομιλητές στις εκδηλώσεις στο
Πολεμικό Μουσείο
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Υπουργοί και εξέχοντα στελέχη της κυβέρνησης τίμησαν με την συμμετοχή τους την επετειακή
εκδήλωση του Ε.Ο.Π.Υ.Υ., ενώ οι συμμετέχοντες και ομιλητές ξεπέρασαν τα 600 άτομα.
«Ο Ε.Ο.Π.Υ.Υ. εκσυγχρονίζεται, αναπτύσσεται και αποτελεί το θεμέλιο της υγείας των κατοίκων
της χώρας». Αυτό είναι το μήνυμα της πρώτης ημέρας της επετειακής εκδήλωσης για τα 10
χρόνια από την ίδρυση του Οργανισμού.
Υπουργοί και εξέχοντα στελέχη της κυβέρνησης τίμησαν με την συμμετοχή τους την επετειακή
εκδήλωση του Ε.Ο.Π.Υ.Υ., ενώ οι συμμετέχοντες και ομιλητές ξεπέρασαν τα 600 άτομα: 70
ομιλητές, 220 που άτομα συμμετείχαν με φυσική παρουσία στο Πολεμικό Μουσείο και 330 που
συμμετείχαν διαδικτυακά. Εκπρόσωποι της ακαδημαϊκής κοινότητας και φορέων του τομέα της
υγείας τίμησαν την εκδήλωση με την παρουσία τους συμπεριλαμβανομένων και των θεσμικών
εκπροσώπων της φαρμακοβιομηχανίας και του Προέδρου του ΕΟΦ Δημητρίου Φιλίππου,
εκπροσώπων των ιδιωτικών κλινικών και πολλών εκπροσώπων ασθενών.
Ο υπουργός Θάνος Πλεύρης στην κεντρική ομιλία του «Οι μεταρρυθμίσεις στον χώρο της
Υγείας και ο ρόλος του Ε.Ο.Π.Υ.Υ.» μίλησε για τις δυσκολίες που αντιμετώπισε και ξεπέρασε ο
οργανισμός ώστε σήμερα να ατενίζει το μέλλον με αισιοδοξία, πιο σύγχρονος και με
περισσότερους πόρους.
Στη συνεδρία «Η δεκαετής πορεία του Ε.Ο.Π.Υ.Υ. και το όραμα της επόμενης ημέρας για έναν
σύγχρονο Οργανισμό δίπλα στον πολίτη» που συντόνισε η Διοικήτρια του Ε.Ο.Π.Υ.Υ. Θεανώ
Καρποδίνη συμμετείχαν ο Υπουργός Υγείας Αθανάσιος Πλεύρης, ο Υπουργός
Οικονομικών Χρήστος Σταϊκούρας, ο πρώην υπουργός υγείας Ανδρέας Λοβέρδος, ο πρώην
Υπουργός Υγείας Ανδρέας Λυκουρέντζος, και ο πρώην Διοικητής Σωτήρης Μπερσίμης. Σε ένα
οδοιπορικό από την ίδρυσή του έως σήμερα, αφηγήθηκαν τις εμπειρίες τους, δηλώνοντας όλοι
περήφανοι για τα επιτεύγματα του Οργανισμού.
Ο Θεόδωρος Πασχάλης, Προϊστάμενος Διεύθυνσης Στρατηγικού Σχεδιασμού Ε.Ο.Π.Υ.Υ.
μίλησε για τον σχεδιασμό υπηρεσιών υγείας προσαρμοσμένο στις ανάγκες των πολιτών με
προσκεκλημένους τον Δημήτριο Μπούμπα, Καθηγητή Παθολογίας Ε.Κ.Π.Α. & Πρόεδρο του
ΚΕΣΥ, τον Κώστα Αθανασάκη, Επίκουρο Καθηγητή Οικονομικών της Υγείας Πα.Δ.Α.,
τον Χρήστο Δαραμήλα, Πρόεδρο της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Σωματείων Συλλόγων
Ατόμων με Σακχαρώδη Διαβήτη (Π.Ο.Σ.Σ.Α.Σ.ΔΙΑ.), τον Νίκο Δέδε, Πρόεδρο της Ένωσης
Ασθενών Ελλάδας, και τον Πέτρο Λυμπερίδη, Πρόεδρο Πανελληνίου Συλλόγου
Φυσικοθεραπευτών – Ν.Π.Δ.Δ.
Την εξέλιξη και το μέλλον της φαρμακευτικής περίθαλψης συζήτησε η Παναγιώτα Λίτσα,
Προϊσταμένη Διεύθυνσης Φαρμάκου, Γενική Διεύθυνση Οργάνωσης και Σχεδιασμού
Υπηρεσιών Υγείας, Ε.Ο.Π.Υ.Υ. με συνομιλητές την Ιωάννα Αλυσανδράτου, Πρόεδρο Ελληνικής
Κοινότητας Πνευμονικής Υπέρτασης, ως εκπρόσωπο ασθενών, και τους Σεραφείμ Ζήκα, Α’
Αντιπρόεδρο Π.Φ.Σ., Πρόεδρο Ι.Δ.Ε.Ε.Α.Φ., Ολύμπιο Παπαδημητρίου, Πρόεδρο
Σ.Φ.Ε.Ε., και Θεόδωρο Τρύφων, Πρόεδρο Π.Ε.Φ., ως εκπροσώπους της
φαρμακοβιομηχανίας.
Ο Νίκος Κικίλιας, Προϊστάμενος Διεύθυνσης Συμβάσεων Ε.Ο.Π.Υ.Υ. μίλησε για τον ρόλο και τη
στρατηγική του Ε.Ο.Π.Υ.Υ. στην ανάπτυξη δικτύου συμβάσεων υγειονομικής περίθαλψης. Στη
συνεδρία συμμετείχε η Δόμνα-Μαρία Μιχαηλίδου, Υφυπουργός Πρόνοιας και Κοινωνικής
Αλληλεγγύης, η οποία αναφέρθηκε εκτενώς στην κοινή προσπάθεια Υπουργείου Εργασίας και
Ε.Ο.Π.Υ.Υ. να αναπτύξουν συμβάσεις κοινωνικής φροντίδας, που όμως αποφέρει καρπούς,
και -όπως είπε- σύντομα αναμένονται νέες συμβάσεις με τα Κέντρα Διημέρευσης και
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Φροντίδας των ατόμων με αναπηρία για την κάλυψη των τροφείων τους. Συμμετείχαν επίσης
οι Θεόδωρος Χαμακιώτης, Πρόεδρος Συνδέσμου Ελληνικών Κλινικών και ο Γεώργιος
Δημητριάδης, Πρόεδρος ΕΛΛΕΝΙΚ & ΜΥ (Μονάδες Χρόνιας Αιμοκάθαρσης).
Οι Θεόδωρος Πασχάλης και Νίκος Κικίλιας συντόνισαν από κοινού τη στρογγυλή τράπεζα με
τίτλο Πρόληψη, ποιότητα και αποτελεσματικότητα στις υπηρεσίες υγείας, που αποτελούν
ακρογωνιαίο λίθο της ανάπτυξης του Ε.Ο.Π.Υ.Υ., με συμμετοχή των Γενικών Γραμματέων του
Υπουργείου Υγείας Ειρήνης Αγαπηδάκη και Ιωάννη Κωτσιόπουλου και της Προέδρου
Ο.ΔΙ.Π.Υ. και Καθηγήτριας Διοίκησης Υπηρεσιών Υγείας, Ε.Κ.Π.Α. Δάφνης Καϊτελίδου, καθώς
και του πρώην Προέδρου Συνδέσμου Ελληνικών Κλινικών Σέργιου Σταμπουλούς.
Η εργασίες διεξήχθησαν σε ιδιαίτερα ευχάριστο κλίμα αισιοδοξίας για ένα καλύτερο μέλλον για
τον Οργανισμό και την Υγεία στη χώρα.
Χαιρετισμό επίσης απηύθυνε ο Αναστάσιος Λιάσκος, τ. Υφυπουργός Τουρισμού, σήμερα
Πρόεδρος Δ.Σ. Πολεμικού Μουσείου, το οποίο φιλοξένησε την εκδήλωση. Παρέστησαν επίσης
εκπρόσωποι ΓΕΕΘΑ, ΓΕΝ, ΓΕΣ, ΓΕΑ.
Εκ μέρους του Αρχηγού του Γενικού Επιτελείου Αεροπορίας, Αντιπτεράρχου (Ι) Θεμιστοκλή
Μπουρολιά, ο Ταξίαρχος (ΥΙ) Εμμανουήλ Παντελίδης. Ο Υπαρχηγός ΓΕΣ, Αντιστράτηγος
Ανδρέας Κορωνάκης εκπροσώπησε τον Αρχηγό ΓΕΕΘΑ, Στρατηγό Κωνσταντίνο Φλώρο και
τον Αρχηγό ΓΕΣ Άγγελο Χουδελούδη. Ως εκπρόσωπος ΓΕΝ παρέστη ο Αρχιπλοίαρχος
Γιατρός Λάμπρος Μπιλάλης, Διευθυντής Διοικητής Ναυτικού Νοσοκομείου Αθηνών.
Το πλήρες πρόγραμμα και πληροφορίες για τους ομιλητές είναι διαθέσιμα στην ιστοσελίδα της
εκδήλωσης. Παρακολουθήσετε τη δεύτερη ημέρα της εκδήλωσης μέσω του παρακάτω
συνδέσμου:
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Κλειστά τα Εργαστήρια Φυσικοθεραπείας κάθε Πέμπτη και απεργία Σήμερα Παρασκευή
24/2
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
«10 μαύρα χρόνια» βιώνουν οι συμβεβλημένοι με τον ΕΟΠΥΥ Φυσικοθεραπευτές (τη στιγμή
που ο ΕΟΠΥΥ γιορτάζει αυτή την επέτειο), και κατηγορούν το κράτος ότι τους υφάρπαξε
περισσότερα από 230 εκατομμύρια ευρώ, την τελευταία δεκαετία, με την εφαρμογή των
ληστρικών μέτρων rebate και clawback.
Ειδικότερα, την έναρξη απεργιακών κινητοποιήσεων, την Παρασκευή 24 Φεβρουαρίου 2023,
αποφάσισε το Κεντρικό Διοικητικό Συμβούλιο του Πανελληνίου Συλλόγου Φυσικοθεραπευτών –
Π.Σ.Φ. ΝΠΔΔ.
Οι Φυσικοθεραπευτές δηλώνουν αποφασισμένοι να συνεχίσουν τις απεργιακές κινητοποιήσεις
και τις επόμενες εβδομάδες, διεκδικώντας βιώσιμη σχέση με τον ΕΟΠΥΥ. Έτσι, την προσεχή
Παρασκευή και από την επόμενη εβδομάδα, κάθε Πέμπτη, τα εργαστήρια Φυσικοθεραπείας θα
παραμένουν κλειστά.
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Απεργία εργαστηρίων Φυσικοθεραπείας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
 
Πηγή
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Απεργούν τα συμβεβλημένα με τον ΕΟΠΥΥ Φυσικοθεραπευτήρια
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
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Επετειακή εκδήλωση για τα 10 χρόνια του Ε.Ο.Π.Υ.Υ.: Έναρξη και πρώτη μέρα
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
«Ο Ε.Ο.Π.Υ.Υ. εκσυγχρονίζεται, αναπτύσσεται και αποτελεί το θεμέλιο της υγείας των κατοίκων
της χώρας». Αυτό είναι το μήνυμα της πρώτης ημέρας της επετειακής εκδήλωσης για τα 10
χρόνια από την ίδρυση του Οργανισμού. Υπουργοί και εξέχοντα στελέχη της κυβέρνησης
τίμησαν με την συμμετοχή τους την επετειακή εκδήλωση του Ε.Ο.Π.Υ.Υ., ενώ οι συμμετέχοντες
και ομιλητές ξεπέρασαν τα 600 άτομα: 70 ομιλητές, 220 που άτομα συμμετείχαν με φυσική
παρουσία στο Πολεμικό Μουσείο και 330 που συμμετείχαν διαδικτυακά. Εκπρόσωποι της
ακαδημαϊκής κοινότητας και φορέων του τομέα της υγείας τίμησαν την εκδήλωση με την
παρουσία τους συμπεριλαμβανομένων και των θεσμικών εκπροσώπων της
φαρμακοβιομηχανίας και του Προέδρου του ΕΟΦ Δημητρίου Φιλίππου, εκπροσώπων των
ιδιωτικών κλινικών και πολλών εκπροσώπων ασθενών.
Ο υπουργός Αθανάσιος Πλεύρης στην κεντρική ομιλία του «Οι μεταρρυθμίσεις στον χώρο της
Υγείας και ο ρόλος του Ε.Ο.Π.Υ.Υ.» μίλησε για τις δυσκολίες που αντιμετώπισε και ξεπέρασε ο
οργανισμός ώστε σήμερα να ατενίζει το μέλλον με αισιοδοξία, πιο σύγχρονος και με
περισσότερους πόρους. Στη συνεδρία «Η δεκαετής πορεία του Ε.Ο.Π.Υ.Υ. και το όραμα της
επόμενης ημέρας για έναν σύγχρονο Οργανισμό δίπλα στον πολίτη» που συντόνισε η
Διοικήτρια του Ε.Ο.Π.Υ.Υ. Θεανώ Καρποδίνη συμμετείχαν ο Υπουργός Υγείας Αθανάσιος
Πλεύρης, ο Υπουργός Οικονομικών Χρήστος Σταϊκούρας, ο πρώην υπουργός υγείας Ανδρέας
Λοβέρδος, ο πρώην Υπουργός Υγείας Ανδρέας Λυκουρέντζος, και ο πρώην Διοικητής
Σωτήρης Μπερσίμης. Σε ένα οδοιπορικό από την ίδρυσή του έως σήμερα, αφηγήθηκαν τις
εμπειρίες τους, δηλώνοντας όλοι περήφανοι για τα επιτεύγματα του Οργανισμού.
Ο Θεόδωρος Πασχάλης, Προϊστάμενος Διεύθυνσης Στρατηγικού Σχεδιασμού Ε.Ο.Π.Υ.Υ.
μίλησε για τον σχεδιασμό υπηρεσιών υγείας προσαρμοσμένο στις ανάγκες των πολιτών με
προσκεκλημένους τον Δημήτριο Μπούμπα, Καθηγητή Παθολογίας Ε.Κ.Π.Α. & Πρόεδρο του
ΚΕΣΥ, τον Κώστα Αθανασάκη, Επίκουρο Καθηγητή Οικονομικών της Υγείας Πα.Δ.Α., τον
Χρήστο Δαραμήλα, Πρόεδρο της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Σωματείων Συλλόγων Ατόμων με
Σακχαρώδη Διαβήτη (Π.Ο.Σ.Σ.Α.Σ.ΔΙΑ.), τον Νίκο Δέδε, Πρόεδρο της Ένωσης Ασθενών
Ελλάδας, και τον Πέτρο Λυμπερίδη, Πρόεδρο Πανελληνίου Συλλόγου Φυσικοθεραπευτών –
Ν.Π.Δ.Δ.
Την εξέλιξη και το μέλλον της φαρμακευτικής περίθαλψης συζήτησε η Παναγιώτα Λίτσα,
Προϊσταμένη Διεύθυνσης Φαρμάκου, Γενική Διεύθυνση Οργάνωσης και Σχεδιασμού
Υπηρεσιών Υγείας, Ε.Ο.Π.Υ.Υ. με συνομιλητές την Ιωάννα Αλυσανδράτου, Πρόεδρο Ελληνικής
Κοινότητας Πνευμονικής Υπέρτασης, ως εκπρόσωπο ασθενών, και τους Σεραφείμ Ζήκα, Α’
Αντιπρόεδρο Π.Φ.Σ., Πρόεδρο Ι.Δ.Ε.Ε.Α.Φ., Ολύμπιο Παπαδημητρίου, Πρόεδρο Σ.Φ.Ε.Ε., και
Θεόδωρο Τρύφων, Πρόεδρο Π.Ε.Φ., ως εκπροσώπους της φαρμακοβιομηχανίας.
Ο Νίκος Κικίλιας, Προϊστάμενος Διεύθυνσης Συμβάσεων Ε.Ο.Π.Υ.Υ. μίλησε για τον ρόλο και τη
στρατηγική του Ε.Ο.Π.Υ.Υ. στην ανάπτυξη δικτύου συμβάσεων υγειονομικής περίθαλψης. Στη
συνεδρία συμμετείχε η Δόμνα-Μαρία Μιχαηλίδου, Υφυπουργός Πρόνοιας και Κοινωνικής
Αλληλεγγύης, η οποία αναφέρθηκε εκτενώς στην κοινή προσπάθεια Υπουργείου Εργασίας και
Ε.Ο.Π.Υ.Υ. να αναπτύξουν συμβάσεις κοινωνικής φροντίδας, που όμως αποφέρει καρπούς,
και -όπως είπε- σύντομα αναμένονται νέες συμβάσεις με τα Κέντρα Διημέρευσης και
Φροντίδας των ατόμων με αναπηρία για την κάλυψη των τροφείων τους. Συμμετείχαν επίσης οι
Θεόδωρος Χαμακιώτης, Πρόεδρος Συνδέσμου Ελληνικών Κλινικών και ο Γεώργιος
Δημητριάδης, Πρόεδρος ΕΛΛΕΝΙΚ & ΜΥ (Μονάδες Χρόνιας Αιμοκάθαρσης).
Οι Θεόδωρος Πασχάλης και Νίκος Κικίλιας συντόνισαν από κοινού τη στρογγυλή τράπεζα με
τίτλο Πρόληψη, ποιότητα και αποτελεσματικότητα στις υπηρεσίες υγείας, που αποτελούν
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ακρογωνιαίο λίθο της ανάπτυξης του Ε.Ο.Π.Υ.Υ., με συμμετοχή των Γενικών Γραμματέων του
Υπουργείου Υγείας Ειρήνης Αγαπηδάκη και Ιωάννη Κωτσιόπουλου και της Προέδρου
Ο.ΔΙ.Π.Υ. και Καθηγήτριας Διοίκησης Υπηρεσιών Υγείας, Ε.Κ.Π.Α. Δάφνης Καϊτελίδου, καθώς
και του πρώην Προέδρου Συνδέσμου Ελληνικών Κλινικών Σέργιου Σταμπουλούς.
Η εργασίες διεξήχθησαν σε ιδιαίτερα ευχάριστο κλίμα αισιοδοξίας για ένα καλύτερο μέλλον για
τον Οργανισμό και την Υγεία στη χώρα.
Χαιρετισμό επίσης απηύθυνε ο Αναστάσιος Λιάσκος, τ. Υφυπουργός Τουρισμού, σήμερα
Πρόεδρος Δ.Σ. Πολεμικού Μουσείου, το οποίο φιλοξένησε την εκδήλωση. Παρέστησαν επίσης
εκπρόσωποι ΓΕΕΘΑ, ΓΕΝ, ΓΕΣ, ΓΕΑ.
Εκ μέρους του Αρχηγού του Γενικού Επιτελείου Αεροπορίας, Αντιπτεράρχου (Ι) Θεμιστοκλή
Μπουρολιά, ο Ταξίαρχος (ΥΙ) Εμμανουήλ Παντελίδης. Ο Υπαρχηγός ΓΕΣ, Αντιστράτηγος
Ανδρέας Κορωνάκης εκπροσώπησε τον Αρχηγό ΓΕΕΘΑ, Στρατηγό Κωνσταντίνο Φλώρο και
τον Αρχηγό ΓΕΣ Άγγελο Χουδελούδη. Ως εκπρόσωπος ΓΕΝ παρέστη ο Αρχιπλοίαρχος
Γιατρός Λάμπρος Μπιλάλης, Διευθυντής Διοικητής Ναυτικού Νοσοκομείου Αθηνών.
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Έναρξη και πρώτη μέρα | Επετειακή Εκδήλωση: 10 χρόνια ΕΟΠΥΥ
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Έναρξη και πρώτη μέρα | Επετειακή Εκδήλωση: 10 χρόνια ΕΟΠΥΥ
Ο Ε.Ο.Π.Υ.Υ. εκσυγχρονίζεται, αναπτύσσεται και αποτελεί το θεμέλιο της υγείας των κατοίκων
της χώρας
Αυτό είναι το μήνυμα της πρώτης ημέρας της επετειακής εκδήλωσης για τα 10 χρόνια από την
ίδρυση του Οργανισμού. Υπουργοί και εξέχοντα στελέχη της κυβέρνησης τίμησαν με την
συμμετοχή τους την επετειακή εκδήλωση του Ε.Ο.Π.Υ.Υ., ενώ οι συμμετέχοντες και ομιλητές
ξεπέρασαν τα 600 άτομα: 70 ομιλητές, 220 που άτομα συμμετείχαν με φυσική παρουσία στο
Πολεμικό Μουσείο και 330 που συμμετείχαν διαδικτυακά. Εκπρόσωποι της ακαδημαϊκής
κοινότητας και φορέων του τομέα της υγείας τίμησαν την εκδήλωση με την παρουσία τους
συμπεριλαμβανομένων και των θεσμικών εκπροσώπων της φαρμακοβιομηχανίας και του
Προέδρου του ΕΟΦ Δημητρίου Φιλίππου, εκπροσώπων των ιδιωτικών κλινικών και πολλών
εκπροσώπων ασθενών.
Ο υπουργός Αθανάσιος Πλεύρης στην κεντρική ομιλία του «Οι μεταρρυθμίσεις στον χώρο της
Υγείας και ο ρόλος του Ε.Ο.Π.Υ.Υ.» μίλησε για τις δυσκολίες που αντιμετώπισε και ξεπέρασε ο
οργανισμός ώστε σήμερα να ατενίζει το μέλλον με αισιοδοξία, πιο σύγχρονος και με
περισσότερους πόρους.
Στη συνεδρία «Η δεκαετής πορεία του Ε.Ο.Π.Υ.Υ. και το όραμα της επόμενης ημέρας για έναν
σύγχρονο Οργανισμό δίπλα στον πολίτη» που συντόνισε η Διοικήτρια του Ε.Ο.Π.Υ.Υ. Θεανώ
Καρποδίνη συμμετείχαν ο Υπουργός Υγείας Αθανάσιος Πλεύρης, ο Υπουργός
Οικονομικών Χρήστος Σταϊκούρας, ο πρώην υπουργός υγείας Ανδρέας Λοβέρδος, ο πρώην
Υπουργός Υγείας Ανδρέας Λυκουρέντζος, και ο πρώην Διοικητής Σωτήρης Μπερσίμης. Σε ένα
οδοιπορικό από την ίδρυσή του έως σήμερα, αφηγήθηκαν τις εμπειρίες τους, δηλώνοντας όλοι
περήφανοι για τα επιτεύγματα του Οργανισμού.
Ο Θεόδωρος Πασχάλης, Προϊστάμενος Διεύθυνσης Στρατηγικού Σχεδιασμού Ε.Ο.Π.Υ.Υ.
μίλησε για τον σχεδιασμό υπηρεσιών υγείας προσαρμοσμένο στις ανάγκες των πολιτών με
προσκεκλημένουςτονΔημήτριο Μπούμπα, Καθηγητή Παθολογίας Ε.Κ.Π.Α. & Πρόεδρο του
ΚΕΣΥ, τον Κώστα Αθανασάκη, Επίκουρο Καθηγητή Οικονομικών της Υγείας Πα.Δ.Α.,
τον Χρήστο Δαραμήλα, Πρόεδρο της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Σωματείων Συλλόγων
Ατόμων με Σακχαρώδη Διαβήτη (Π.Ο.Σ.Σ.Α.Σ.ΔΙΑ.), τον Νίκο Δέδε, Πρόεδρο της Ένωσης
Ασθενών Ελλάδας, και τον Πέτρο Λυμπερίδη, Πρόεδρο Πανελληνίου Συλλόγου
Φυσικοθεραπευτών – Ν.Π.Δ.Δ.
Την εξέλιξη και το μέλλον της φαρμακευτικής περίθαλψης συζήτησε η Παναγιώτα Λίτσα,
Προϊσταμένη Διεύθυνσης Φαρμάκου, Γενική Διεύθυνση Οργάνωσης και Σχεδιασμού
Υπηρεσιών Υγείας, Ε.Ο.Π.Υ.Υ. με συνομιλητές την Ιωάννα Αλυσανδράτου, Πρόεδρο Ελληνικής
Κοινότητας Πνευμονικής Υπέρτασης, ωςεκπρόσωπο ασθενών, και τους Σεραφείμ Ζήκα, Α’
Αντιπρόεδρο Π.Φ.Σ., Πρόεδρο Ι.Δ.Ε.Ε.Α.Φ., Ολύμπιο Παπαδημητρίου, Πρόεδρο
Σ.Φ.Ε.Ε., και Θεόδωρο Τρύφων, Πρόεδρο Π.Ε.Φ., ως εκπροσώπους της
φαρμακοβιομηχανίας.
Ο Νίκος Κικίλιας, Προϊστάμενος Διεύθυνσης Συμβάσεων Ε.Ο.Π.Υ.Υ. μίλησε για τον ρόλο και τη
στρατηγική του Ε.Ο.Π.Υ.Υ. στην ανάπτυξη δικτύου συμβάσεων υγειονομικής περίθαλψης. Στη
συνεδρία συμμετείχε η Δόμνα-Μαρία Μιχαηλίδου, Υφυπουργός Πρόνοιας και Κοινωνικής
Αλληλεγγύης, η οποία αναφέρθηκε εκτενώς στην κοινή προσπάθεια Υπουργείου Εργασίας και
Ε.Ο.Π.Υ.Υ. να αναπτύξουν συμβάσεις κοινωνικής φροντίδας, που όμως αποφέρει καρπούς,
και -όπως είπε- σύντομα αναμένονται νέες συμβάσεις με τα Κέντρα Διημέρευσης και
Φροντίδας των ατόμων με αναπηρία για την κάλυψη των τροφείων τους. Συμμετείχαν επίσης
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οι Θεόδωρος Χαμακιώτης, Πρόεδρος Συνδέσμου Ελληνικών Κλινικών και ο Γεώργιος
Δημητριάδης, Πρόεδρος ΕΛΛΕΝΙΚ & ΜΥ (Μονάδες Χρόνιας Αιμοκάθαρσης).
Οι Θεόδωρος Πασχάλης και Νίκος Κικίλιας συντόνισαν από κοινού τη στρογγυλή τράπεζα με
τίτλο Πρόληψη, ποιότητα και αποτελεσματικότητα στις υπηρεσίες υγείας, που αποτελούν
ακρογωνιαίο λίθο της ανάπτυξης του Ε.Ο.Π.Υ.Υ., με συμμετοχή των Γενικών Γραμματέων του
Υπουργείου Υγείας Ειρήνης Αγαπηδάκη και Ιωάννη Κωτσιόπουλου και της Προέδρου
Ο.ΔΙ.Π.Υ. και Καθηγήτριας Διοίκησης Υπηρεσιών Υγείας, Ε.Κ.Π.Α. Δάφνης Καϊτελίδου, καθώς
και του πρώην Προέδρου Συνδέσμου Ελληνικών Κλινικών Σέργιου Σταμπουλούς.
Η εργασίες διεξήχθησαν σε ιδιαίτερα ευχάριστο κλίμα αισιοδοξίας για ένα καλύτερο μέλλον για
τον Οργανισμό και την Υγεία στη χώρα.
Χαιρετισμό επίσης απηύθυνε ο Αναστάσιος Λιάσκος, τ. Υφυπουργός Τουρισμού, σήμερα
Πρόεδρος Δ.Σ. Πολεμικού Μουσείου, το οποίο φιλοξένησε την εκδήλωση. Παρέστησαν επίσης
εκπρόσωποι ΓΕΕΘΑ, ΓΕΝ, ΓΕΣ, ΓΕΑ.
Εκ μέρους του Αρχηγού του Γενικού Επιτελείου Αεροπορίας, Αντιπτεράρχου (Ι) Θεμιστοκλή
Μπουρολιά, ο Ταξίαρχος (ΥΙ) Εμμανουήλ Παντελίδης. Ο Υπαρχηγός ΓΕΣ, Αντιστράτηγος
Ανδρέας Κορωνάκης εκπροσώπησε τον Αρχηγό ΓΕΕΘΑ, Στρατηγό Κωνσταντίνο Φλώρο και
τον Αρχηγό ΓΕΣ Άγγελο Χουδελούδη. Ως εκπρόσωπος ΓΕΝ παρέστη ο Αρχιπλοίαρχος
Γιατρός Λάμπρος Μπιλάλης, Διευθυντής Διοικητής Ναυτικού Νοσοκομείου Αθηνών.
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Εκδήλωση για τα 10 χρόνια ΕΟΠΥΥ – “Ο Οργανισμός εκσυγχρονίζεται και
αναπτύσσεται”
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
από healthstories
Ο ΕΟΠΥΥ εκσυγχρονίζεται, αναπτύσσεται και αποτελεί το θεμέλιο της υγείας των κατοίκων της
χώρας. Αυτό είναι το μήνυμα που έστειλαν στην , η ηγεσία του υπουργείου Υγείας και η
διοίκηση του ΕΟΠΥΥ . Υπουργοί και στελέχη της κυβέρνησης παραβρέθηκαν στην επετειακή
εκδήλωση του ΕΟΠΥΥ, ενώ οι συμμετέχοντες και ομιλητές ξεπέρασαν τα 600 άτομα: 70
ομιλητές, 220 που άτομα συμμετείχαν με φυσική παρουσία στο Πολεμικό Μουσείο και 330 που
συμμετείχαν διαδικτυακά. Εκπρόσωποι της ακαδημαϊκής κοινότητας και φορέων του τομέα της
υγείας μετείχαν στην εκδήλωση συμπεριλαμβανομένων και των θεσμικών εκπροσώπων της
φαρμακοβιομηχανίας και του Προέδρου του ΕΟΦ , εκπροσώπων των ιδιωτικών κλινικών και
πολλών εκπροσώπων ασθενών. Ο υπουργός στην κεντρική του «Οι μεταρρυθμίσεις στον
χώρο της Υγείας και ο ρόλος του ΕΟΠΥΥ» μίλησε για τις δυσκολίες που αντιμετώπισε και
ξεπέρασε ο οργανισμός ώστε σήμερα να ατενίζει το μέλλον με αισιοδοξία, πιο σύγχρονος και
με περισσότερους πόρους. Στη συνεδρία «Η δεκαετής πορεία του ΕΟΠΥΥ και το όραμα της
επόμενης ημέρας για έναν σύγχρονο Οργανισμό δίπλα στον πολίτη» που συντόνισε η
Διοικήτρια του ΕΟΠΥΥ συμμετείχαν ο Σε ένα οδοιπορικό από την ίδρυσή του έως σήμερα,
αφηγήθηκαν τις εμπειρίες τους, δηλώνοντας όλοι περήφανοι για τα επιτεύγματα του
Οργανισμού. Ο , Προϊστάμενος Διεύθυνσης Στρατηγικού Σχεδιασμού Ε.Ο.Π.Υ.Υ. μίλησε για
τον σχεδιασμό υπηρεσιών υγείας προσαρμοσμένο στις ανάγκες των πολιτών με
προσκεκλημένους τον , Καθηγητή Παθολογίας Ε.Κ.Π.Α. & Πρόεδρο του ΚΕΣΥ, τον , Επίκουρο
Καθηγητή Οικονομικών της Υγείας Πα.Δ.Α., τον , Πρόεδρο της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας
Σωματείων Συλλόγων Ατόμων με Σακχαρώδη Διαβήτη (Π.Ο.Σ.Σ.Α.Σ.ΔΙΑ.), τον , Πρόεδρο της
Ένωσης Ασθενών Ελλάδας, και τον , Πρόεδρο Πανελληνίου Συλλόγου Φυσικοθεραπευτών –
Ν.Π.Δ.Δ. Την εξέλιξη και το μέλλον της φαρμακευτικής περίθαλψης συζήτησε η , Προϊσταμένη
Διεύθυνσης Φαρμάκου, Γενική Διεύθυνση Οργάνωσης και Σχεδιασμού Υπηρεσιών Υγείας,
Ε.Ο.Π.Υ.Υ. με συνομιλητές την , Πρόεδρο Ελληνικής Κοινότητας Πνευμονικής Υπέρτασης, ως
εκπρόσωπο ασθενών, και τους , Α’ Αντιπρόεδρο Π.Φ.Σ., Πρόεδρο Ι.Δ.Ε.Ε.Α.Φ., , Πρόεδρο
Σ.Φ.Ε.Ε., και , Πρόεδρο Π.Ε.Φ., ως εκπροσώπους της φαρμακοβιομηχανίας. Ο , Προϊστάμενος
Διεύθυνσης Συμβάσεων Ε.Ο.Π.Υ.Υ. μίλησε για τον ρόλο και τη στρατηγική του Ε.Ο.Π.Υ.Υ. στην
ανάπτυξη δικτύου συμβάσεων υγειονομικής περίθαλψης. Στη συνεδρία συμμετείχε η ,
Υφυπουργός Πρόνοιας και Κοινωνικής Αλληλεγγύης, η οποία αναφέρθηκε εκτενώς στην κοινή
προσπάθεια Υπουργείου Εργασίας και Ε.Ο.Π.Υ.Υ. να αναπτύξουν συμβάσεις κοινωνικής
φροντίδας, που όμως αποφέρει καρπούς, και -όπως είπε- σύντομα αναμένονται νέες
συμβάσεις με τα Κέντρα Διημέρευσης και Φροντίδας των ατόμων με αναπηρία για την κάλυψη
των τροφείων τους. Συμμετείχαν επίσης οι , Πρόεδρος Συνδέσμου Ελληνικών Κλινικών και ο ,
Πρόεδρος ΕΛΛΕΝΙΚ & ΜΥ (Μονάδες Χρόνιας Αιμοκάθαρσης). Οι συντόνισαν από κοινού τη
στρογγυλή τράπεζα με τίτλο Πρόληψη, ποιότητα και αποτελεσματικότητα στις υπηρεσίες
υγείας, που αποτελούν ακρογωνιαίο λίθο της ανάπτυξης του Ε.Ο.Π.Υ.Υ., με συμμετοχή των
Γενικών Γραμματέων του και της Προέδρου Ο.ΔΙ.Π.Υ. και Καθηγήτριας Διοίκησης Υπηρεσιών
Υγείας, Ε.Κ.Π.Α. , καθώς και του πρώην Προέδρου Συνδέσμου Ελληνικών Κλινικών .
Χαιρετισμό επίσης απηύθυνε ο , τ. Υφυπουργός Τουρισμού, σήμερα Πρόεδρος Δ.Σ. Πολεμικού
Μουσείου, το οποίο φιλοξένησε την εκδήλωση. Παρέστησαν επίσης εκπρόσωποι ΓΕΕΘΑ,
ΓΕΝ, ΓΕΣ, ΓΕΑ. Εκ μέρους του Αρχηγού του Γενικού Επιτελείου Αεροπορίας, Αντιπτεράρχου
(Ι) , ο Ταξίαρχος (ΥΙ) . Ο Υπαρχηγός ΓΕΣ, Αντιστράτηγος εκπροσώπησε τον Αρχηγό ΓΕΕΘΑ,
Στρατηγό και τον Αρχηγό ΓΕΣ . Ως εκπρόσωπος ΓΕΝ παρέστη ο Αρχιπλοίαρχος Γιατρός ,
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Διευθυντής Διοικητής Ναυτικού Νοσοκομείου Αθηνών.
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Απεργία εργαστηρίων Φυσικοθεραπείας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
KefaloniaNews
On 24, February 2023
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Σε απεργία οι συμβεβλημένοι Φυσικοθεραπευτές με τον ΕΟΠΥΥ
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Σε απεργία προχωρούν οι συμβεβλημένοι φυσικοθεραπευτές με τον ΕΟΠΥΥ από  την
Παρασκευή 24 Φεβρουαρίου ενώ κλειστά θα παραμένουν τα Εργαστήρια Φυσικοθεραπείας
κάθε Πέμπτη από την ερχόμενη εβδομάδα.
Όπως αναφέρει η σχετική ανακοίνωση του Πανελληνίου Συλλόγου Φυσικοθεραπευτών-Π.Τ
Χανίων-Ρεθύμνου  «την έναρξη απεργιακών κινητοποιήσεων, την Παρασκευή 24 Φεβρουαρίου
2023, αποφάσισε το Κεντρικό Διοικητικό Συμβούλιο του Πανελληνίου Συλλόγου
Φυσικοθεραπευτών – Π.Σ.Φ. ΝΠΔΔ. Οι Φυσικοθεραπευτές δηλώνουν αποφασισμένοι να
συνεχίσουν τις απεργιακές κινητοποιήσεις και τις επόμενες εβδομάδες, διεκδικώντας βιώσιμη
σχέση με τον ΕΟΠΥΥ. Έτσι, την προσεχή Παρασκευή και από την επόμενη εβδομάδα, κάθε
Πέμπτη, τα Εργαστήρια Φυσικοθεραπείας θα παραμένουν κλειστά. Με την κινητοποίησή τους,
οι Φυσικοθεραπευτές ζητούν την κατάργηση των μέτρων rebate και clawback, που
επιβλήθηκαν στους παρόχους υπηρεσιών Υγείας την περίοδο εφαρμογής των μνημονίων και
αύξηση της δαπάνης φυσικοθεραπείας σύμφωνα με τις πραγματικές ανάγκες.
Δέκα μαύρα χρόνια βιώνουν οι φυσικοθεραπευτές, εξαιτίας της εφαρμογής των ληστρικών
μέτρων rebate και clawback. Έχουμε ήδη επιστρέψει στο κράτος πλέον των 230 εκατομμυρίων
ευρώ από υπηρεσίες που παρείχαμε σε ασφαλισμένους του ΕΟΠΥΥ. Η κατάσταση αυτή δεν
πάει άλλο. Οι φυσικοθεραπευτές στο σύνολό τους αντιμετωπίζουν προβλήματα επιβίωσης, οι
μικρομεσαίοι όμως επαγγελματίες βρίσκονται στο χείλος της καταστροφής. Τα προβλήματα
έχουν επιδεινωθεί δραματικά τον τελευταίο χρόνο, οπότε οι δαπάνες ενέργειας, θέρμανσης και
μισθοδοσίας αυξήθηκαν κατακόρυφα.
Ο Π.Σ.Φ καλεί την Κυβέρνηση να άρει τα μέτρα που θεσπίστηκαν την περίοδο των μνημονίων
καθώς ο ίδιος ο Πρωθυπουργός κ. Κυριάκος Μητσοτάκης, με αφορμή την άρση της εποπτείας
την 20η Αυγούστου 2022, δήλωσε ότι αυτό “σηματοδοτεί το τέλος των Μνημονίων και όσων
επιβλήθηκαν στο όνομά τους: δυσβάσταχτοι φόροι και περικοπές μισθών και συντάξεων”.
Υπενθυμίζεται ότι το 2013, λόγω των έκτακτων οικονομικών συνθηκών που αντιμετώπιζε η
χώρα, επιβλήθηκαν μέτρα περιορισμού των δαπανών υγείας με την εφαρμογή κλειστών
προϋπολογισμών για κάθε κατηγορία δαπάνης του ΕΟΠΥΥ. Αυτό δεν γινόταν με την παύση
της παροχής υπηρεσιών όταν συμπληρωνόταν το όριο, αλλά επιβάλλοντας «τιμωρία» στον
συμβεβλημένο με τον ΕΟΠΥΥ πάροχο, αφαιρώντας από την συμπεφωνημένη αμοιβή του
επειδή παρείχε υπηρεσίες.
Τα μέτρα που επιβλήθηκαν προκειμένου να μην υπερβαίνουν οι δαπάνες, τα επιτρεπόμενα
όρια, ήταν το rebate και το claw back.
Το μέτρο του rebate αφορά την εφαρμογή έκπτωσης όγκου, βάσει του οποίου επιβάλλεται
υποχρεωτικά κλιμακωτή έκπτωση πριν την έκδοση του σχετικού τιμολογίου που εκδίδει ο
πάροχος και με αυτό τον τρόπο, κάθε χρόνο αφαιρούνται από τα δεδουλευμένα 10.000.000
ευρώ.
Το μέτρο του claw back αφορά την οριζόντια εφαρμογή έκπτωσης σε όλους τους παρόχους,
αφού έχει εφαρμοστεί πρώτα το rebate, ανάλογα με την εκατοστιαία απόκλιση της δαπάνης
από την ετήσια επιτρεπόμενη.
Η επιτρεπόμενη δαπάνη για τις υπηρεσίες φυσικοθεραπείας-εργαστήρια φυσικοθεραπείας,
ανέρχεται στα 73.995.000 ευρώ.
Το 2022 η δαπάνη φυσικοθεραπείας ανήλθε στα 87.237.000 ευρώ με υπέρβαση 13.237.000
ευρώ.
Η συγκεκριμένη δαπάνη προκύπτει μετά την εφαρμογή του rebate, το οποίο στο σύνολο του
έτους ανέρχεται στα 10.000.000 ευρώ.
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Άρα η πραγματική ανάγκη για φυσικοθεραπεία στον Ελληνικό πληθυσμό, στο σύνολο του
έτους είναι 97.000.000 ευρώ, αλλά με επιτρεπόμενη δαπάνη 73.995.000 ευρώ.
Δηλαδή στο σύνολο του έτους, 23.000.000 ευρώ υπολείπονται για να καλυφθεί η πραγματική
ετήσια ανάγκη για φυσικοθεραπεία και αυτό το ποσό εισπράττεται ως επιστροφή (rebate ή claw
back) από τους συμβεβλημένους φυσικοθεραπευτές.
Ο Π.Σ.Φ., εκτός από το αίτημα της αύξησης του προϋπολογισμού του ΕΟΠΥΥ, πρότεινε σε
κάθε συναρμόδιο Υπουργό τα τελευταία τρία χρόνια διάφορα μέτρα, που εφαρμόζονται
επιλεκτικά για άλλους παρόχους,. Ούτε ένα εξ αυτών έγινε πράξη στην περίπτωση των
φυσικοθεραπευτών.
Τα μέτρα που πρότεινε ο Π.Σ.Φ. και τα οποία δεν εφαρμόστηκαν, έχουν ως ακολούθως:
Ανέκπτωτη αποζημίωση των περιστατικών post covid, όπως συμβαίνει σε άλλες παροχές του
ΕΟΠΥΥ, καθώς υπάρχει σχετική απόφαση του ΚΕΣΥ.
Συμψηφισμό του claw back με δαπάνες έρευνας, ανάπτυξης και επενδυτικών σχεδίων για τα
εργαστήρια φυσικοθεραπείας, καθώς υπάρχει σχετική Νομοθεσία και εφαρμόζεται για τις
φαρμακευτικές εταιρείες.
Ενίσχυση του προϋπολογισμού, λόγω της αδυναμίας εξυπηρέτησης των ασφαλισμένων για
φυσικοθεραπείες από τις περισσότερες Δημόσιες Δομές Υγείας, λόγω αναστολής της
λειτουργίας τους και εφαρμόστηκε πρόσφατα για τα διαγνωστικά ενισχύοντας τα, με
30.000.000 ευρώ για το 2022.
Παράλληλα, πρότεινε μέτρα διαφάνειας, εφαρμογής ελέγχων και περιορισμού των
στρεβλώσεων, τα οποία επίσης δεν εφαρμόστηκαν.
Συγκεκριμένα:
Εφαρμογή ταυτοποίησης της παρουσίας του ασφαλισμένου με καθολική εφαρμογή OTP (One
Time Password), με παράλληλη εφαρμογή αυστηρών ποινών σε πάροχο και ασφαλισμένο.
Εφαρμογή δυναμικότητας, βάσει των εργαζομένων φυσικοθεραπευτών στα εργαστήρια
φυσικοθεραπείας.
Εφαρμογή ανέκπτωτου ποσού στο claw back (μαξιλαράκι).
Εφαρμογή στοχευμένων ελέγχων βάσει του ύψους της μηνιαίας δαπάνης και των εργαζόμενων
φυσικοθεραπευτών.
Οι φυσικοθεραπευτές ζητούν:
Χρηματοδότηση της Υγείας και αύξηση της δαπάνης φυσικοθεραπείας σύμφωνα με τις
πραγματικές ανάγκες.
Την άρση των μέτρων που επιβλήθηκαν στο όνομα των μνημονίων.
Να σταματήσει το Κράτος να κλέβει τον ιδρώτα των φυσικοθεραπευτών»
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Απεργία των συμβεβλημένων Φυσικοθεραπευτών με τον ΕΟΠΥΥ, με έναρξη την
Παρασκευή 24 Φεβρουαρίου
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Περισσότερα από 230 εκατομμύρια ευρώ υφάρπαξε το Κράτος από τους συμβεβλημένους
Φυσικοθεραπευτές την τελευταία δεκαετία με την εφαρμογή των ληστρικών μέτρων rebate και
clawback Την έναρξη απεργιακών κινητοποιήσεων, την Παρασκευή 24 Φεβρουαρίου 2023,
αποφάσισε το Κεντρικό Διοικητικό Συμβούλιο του Πανελληνίου Συλλόγου Φυσικοθεραπευτών –
Π.Σ.Φ. ΝΠΔΔ. Οι Φυσικοθεραπευτές δηλώνουν αποφασισμένοι να συνεχίσουν τις απεργιακές
κινητοποιήσεις και τις επόμενες εβδομάδες, διεκδικώντας βιώσιμη σχέση με τον ΕΟΠΥΥ. Έτσι,
την προσεχή Παρασκευή και από την επόμενη εβδομάδα, κάθε Πέμπτη, τα Εργαστήρια
Φυσικοθεραπείας θα παραμένουν κλειστά. Με την κινητοποίησή τους, οι Φυσικοθεραπευτές
ζητούν την κατάργηση των μέτρων rebate και clawback, που επιβλήθηκαν στους παρόχους
υπηρεσιών Υγείας την περίοδο εφαρμογής των μνημονίων και αύξηση της δαπάνης
φυσικοθεραπείας σύμφωνα με τις πραγματικές ανάγκες. Δέκα μαύρα χρόνια βιώνουν οι
φυσικοθεραπευτές, εξαιτίας της εφαρμογής των ληστρικών μέτρων rebate και clawback.
Έχουμε ήδη επιστρέψει στο κράτος πλέον των 230 εκατομμυρίων ευρώ από υπηρεσίες που
παρείχαμε σε ασφαλισμένους του ΕΟΠΥΥ. Η κατάσταση αυτή δεν πάει άλλο. Οι
φυσικοθεραπευτές στο σύνολό τους αντιμετωπίζουν προβλήματα επιβίωσης, οι μικρομεσαίοι
όμως επαγγελματίες βρίσκονται στο χείλος της καταστροφής. Τα προβλήματα έχουν
επιδεινωθεί δραματικά τον τελευταίο χρόνο, οπότε οι δαπάνες ενέργειας, θέρμανσης και
μισθοδοσίας αυξήθηκαν κατακόρυφα. Ο Π.Σ.Φ καλεί την Κυβέρνηση να άρει τα μέτρα που
θεσπίστηκαν την περίοδο των μνημονίων καθώς ο ίδιος ο Πρωθυπουργός κ. Κυριάκος
Μητσοτάκης, με αφορμή την άρση της εποπτείας την 20η Αυγούστου 2022, δήλωσε ότι αυτό
“σηματοδοτεί το τέλος των Μνημονίων και όσων επιβλήθηκαν στο όνομά τους: δυσβάσταχτοι
φόροι και περικοπές μισθών και συντάξεων”. Υπενθυμίζεται ότι το 2013, λόγω των έκτακτων
οικονομικών συνθηκών που αντιμετώπιζε η χώρα, επιβλήθηκαν μέτρα περιορισμού των
δαπανών υγείας με την εφαρμογή κλειστών προϋπολογισμών για κάθε κατηγορία δαπάνης του
ΕΟΠΥΥ. Αυτό δεν γινόταν με την παύση της παροχής υπηρεσιών όταν συμπληρωνόταν το
όριο, αλλά επιβάλλοντας «τιμωρία» στον συμβεβλημένο με τον ΕΟΠΥΥ πάροχο, αφαιρώντας
από την συμπεφωνημένη αμοιβή του επειδή παρείχε υπηρεσίες. Τα μέτρα που επιβλήθηκαν
προκειμένου να μην υπερβαίνουν οι δαπάνες, τα επιτρεπόμενα όρια, ήταν το rebate και το
claw back. • Το μέτρο του rebate αφορά την εφαρμογή έκπτωσης όγκου, βάσει του οποίου
επιβάλλεται υποχρεωτικά κλιμακωτή έκπτωση πριν την έκδοση του σχετικού τιμολογίου που
εκδίδει ο πάροχος και με αυτό τον τρόπο, κάθε χρόνο αφαιρούνται από τα δεδουλευμένα
10.000.000 ευρώ. • Το μέτρο του claw back αφορά την οριζόντια εφαρμογή έκπτωσης σε
όλους τους παρόχους, αφού έχει εφαρμοστεί πρώτα το rebate, ανάλογα με την εκατοστιαία
απόκλιση της δαπάνης από την ετήσια επιτρεπόμενη. Η επιτρεπόμενη δαπάνη για τις
υπηρεσίες φυσικοθεραπείας-εργαστήρια φυσικοθεραπείας, ανέρχεται στα 73.995.000 ευρώ.
Το 2022 η δαπάνη φυσικοθεραπείας ανήλθε στα 87.237.000 ευρώ με υπέρβαση 13.237.000
ευρώ. Η συγκεκριμένη δαπάνη προκύπτει μετά την εφαρμογή του rebate, το οποίο στο σύνολο
του έτους ανέρχεται στα 10.000.000 ευρώ. Άρα η πραγματική ανάγκη για φυσικοθεραπεία στον
Ελληνικό πληθυσμό, στο σύνολο του έτους είναι 97.000.000 ευρώ, αλλά με επιτρεπόμενη
δαπάνη 73.995.000 ευρώ. Δηλαδή στο σύνολο του έτους, 23.000.000 ευρώ υπολείπονται για
να καλυφθεί η πραγματική ετήσια ανάγκη για φυσικοθεραπεία και αυτό το ποσό εισπράττεται
ως επιστροφή (rebate ή claw back) από τους συμβεβλημένους φυσικοθεραπευτές. Ο Π.Σ.Φ.,
εκτός από το αίτημα της αύξησης του προϋπολογισμού του ΕΟΠΥΥ, πρότεινε σε κάθε
συναρμόδιο Υπουργό τα τελευταία τρία χρόνια διάφορα μέτρα, που εφαρμόζονται επιλεκτικά
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για άλλους παρόχους,. Ούτε ένα εξ αυτών έγινε πράξη στην περίπτωση των
φυσικοθεραπευτών. Τα μέτρα που πρότεινε ο Π.Σ.Φ. και τα οποία δεν εφαρμόστηκαν, έχουν
ως ακολούθως: • Ανέκπτωτη αποζημίωση των περιστατικών post covid, όπως συμβαίνει σε
άλλες παροχές του ΕΟΠΥΥ, καθώς υπάρχει σχετική απόφαση του ΚΕΣΥ. • Συμψηφισμό του
claw back με δαπάνες έρευνας, ανάπτυξης και επενδυτικών σχεδίων για τα εργαστήρια
φυσικοθεραπείας, καθώς υπάρχει σχετική Νομοθεσία και εφαρμόζεται για τις φαρμακευτικές
εταιρείες. • Ενίσχυση του προϋπολογισμού, λόγω της αδυναμίας εξυπηρέτησης των
ασφαλισμένων για φυσικοθεραπείες από τις περισσότερες Δημόσιες Δομές Υγείας, λόγω
αναστολής της λειτουργίας τους και εφαρμόστηκε πρόσφατα για τα διαγνωστικά ενισχύοντας
τα, με 30.000.000 ευρώ για το 2022. Παράλληλα, πρότεινε μέτρα διαφάνειας, εφαρμογής
ελέγχων και περιορισμού των στρεβλώσεων, τα οποία επίσης δεν εφαρμόστηκαν.
Συγκεκριμένα: Εφαρμογή ταυτοποίησης της παρουσίας του ασφαλισμένου με καθολική
εφαρμογή OTP (One Time Password), με παράλληλη εφαρμογή αυστηρών ποινών σε πάροχο
και ασφαλισμένο. Εφαρμογή δυναμικότητας, βάσει των εργαζομένων φυσικοθεραπευτών στα
εργαστήρια φυσικοθεραπείας. Εφαρμογή ανέκπτωτου ποσού στο claw back (μαξιλαράκι).
Εφαρμογή στοχευμένων ελέγχων βάσει του ύψους της μηνιαίας δαπάνης και των εργαζόμενων
φυσικοθεραπευτών. Οι φυσικοθεραπευτές ζητούν: • Χρηματοδότηση της Υγείας και αύξηση της
δαπάνης φυσικοθεραπείας σύμφωνα με τις πραγματικές ανάγκες. • Την άρση των μέτρων που
επιβλήθηκαν στο όνομα των μνημονίων. • Να σταματήσει το Κράτος να κλέβει τον ιδρώτα των
φυσικοθεραπευτών. Κάθε φυσικοθεραπεία που εκτελείται, να καταβάλλεται εξολοκλήρου στον
φυσικοθεραπευτή!

https://www.thrakitoday.com/2023/02/24.html


https://voutospress.gr/

 Publication date: 24/02/2023 16:50

 Alexa ranking (Greece): 6603

 link

Απεργία εργαστηρίων Φυσικοθεραπείας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
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Απεργιακές κινητοποιήσεις των Εργαστηρίων Φυσικοθεραπείας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Tweet
Την έναρξη απεργιακών κινητοποιήσεων των Εργαστηρίων Φυσικοθεραπείας από σήμερα,
αποφάσισε το Κεντρικό Διοικητικό Συμβούλιο του Πανελληνίου Συλλόγου Φυσικοθεραπευτών.
Στις κινητοποιήσεις συμμετέχει και το Περιφερειακό Τμήμα Μεσσηνίας-Λακωνίας. Οι
φυσικοθεραπευτές δηλώνουν αποφασισμένοι να συνεχίσουν τις απεργιακές κινητοποιήσεις και
τις επόμενες εβδομάδες, διεκδικώντας βιώσιμη σχέση με τον ΕΟΠΥΥ. Έτσι, από σήμερα και
από την επόμενη εβδομάδα, κάθε Πέμπτη, τα Εργαστήρια Φυσικοθεραπείας θα παραμένουν
κλειστά.
Όπως αναφέρει σχετική ανακοίνωση, με την κινητοποίησή τους, οι φυσικοθεραπευτές ζητούν
την κατάργηση των μέτρων rebate και clawback, που επιβλήθηκαν στους παρόχους
υπηρεσιών Υγείας την περίοδο εφαρμογής των μνημονίων και αύξηση της δαπάνης
φυσικοθεραπείας σύμφωνα με τις πραγματικές ανάγκες.
Ο Πανελλήνιος Σύλλογος Φυσικοθεραπευτών καλεί την κυβέρνηση να άρει τα μέτρα που
θεσπίστηκαν την περίοδο των μνημονίων καθώς “ο ίδιος ο πρωθυπουργός Κυριάκος
Μητσοτάκης, με αφορμή την άρση της εποπτείας την 20η Αυγούστου 2022, δήλωσε ότι αυτό
«σηματοδοτεί το τέλος των μνημονίων και όσων επιβλήθηκαν στο όνομά τους: δυσβάσταχτοι
φόροι και περικοπές μισθών και συντάξεων»”.
Παράλληλα, σύμφωνα πάντα με την ανακοίνωση, ο σύλλογος πρότεινε μέτρα διαφάνειας,
εφαρμογής ελέγχων και περιορισμού των στρεβλώσεων, τα οποία επίσης δεν εφαρμόστηκαν.
Συγκεκριμένα πρότεινε:
α) Εφαρμογή ταυτοποίησης της παρουσίας του ασφαλισμένου με καθολική εφαρμογή OTP
(One Time Password), με παράλληλη εφαρμογή αυστηρών ποινών σε πάροχο και
ασφαλισμένο.
β) Εφαρμογή δυναμικότητας, βάσει των εργαζομένων φυσικοθεραπευτών στα εργαστήρια
φυσικοθεραπείας.
γ) Εφαρμογή ανέκπτωτου ποσού στο claw back (μαξιλαράκι).
Πριν φύγεις δες
Έκκληση βοήθειας για τον 2.5 μηνών Διονύση - Ραφαήλ πρέπει να υποβληθεί άμεσα σε
χειρουργείο ανοιχτής καρδιάς...
ΒΡΕΘΗΚΕ ΣΚΥΛΟΣ
Σφοδρό τροχαίο στην ΕΟ Σπάρτης-Καλαμάτας στο ύψος της Μαγούλας
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Απεργιακές κινητοποιήσεις των Εργαστηρίων Φυσικοθεραπείας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Την έναρξη απεργιακών κινητοποιήσεων των Εργαστηρίων Φυσικοθεραπείας από σήμερα,
αποφάσισε το Κεντρικό Διοικητικό Συμβούλιο του Πανελληνίου Συλλόγου Φυσικοθεραπευτών.
Στις κινητοποιήσεις συμμετέχει και το Περιφερειακό Τμήμα Μεσσηνίας-Λακωνίας. Οι
φυσικοθεραπευτές δηλώνουν αποφασισμένοι να συνεχίσουν τις απεργιακές κινητοποιήσεις και
τις επόμενες εβδομάδες, διεκδικώντας βιώσιμη σχέση με τον ΕΟΠΥΥ. Έτσι, από σήμερα και
από την επόμενη εβδομάδα, κάθε Πέμπτη, τα Εργαστήρια Φυσικοθεραπείας θα παραμένουν
κλειστά. Οπως αναφέρει σχετική ανακοίνωση, με την κινητοποίησή τους, οι φυσικοθεραπευτές
ζητούν την κατάργηση των μέτρων rebate και clawback, που επιβλήθηκαν στους παρόχους
υπηρεσιών Υγείας την περίοδο εφαρμογής των μνημονίων και αύξηση της δαπάνης
φυσικοθεραπείας σύμφωνα με τις πραγματικές ανάγκες.
Ο Πανελλήνιος Σύλλογος Φυσικοθεραπευτών καλεί την κυβέρνηση να άρει τα μέτρα που
θεσπίστηκαν την περίοδο των μνημονίων καθώς “ο ίδιος ο πρωθυπουργός Κυριάκος
Μητσοτάκης, με αφορμή την άρση της εποπτείας την 20η Αυγούστου 2022, δήλωσε ότι αυτό
«σηματοδοτεί το τέλος των μνημονίων και όσων επιβλήθηκαν στο όνομά τους: δυσβάσταχτοι
φόροι και περικοπές μισθών και συντάξεων»”.
Παράλληλα, σύμφωνα πάντα με την ανακοίνωση, ο σύλλογος πρότεινε μέτρα διαφάνειας,
εφαρμογής ελέγχων και περιορισμού των στρεβλώσεων, τα οποία επίσης δεν εφαρμόστηκαν.
Συγκεκριμένα πρότεινε: α) Εφαρμογή ταυτοποίησης της παρουσίας του ασφαλισμένου με
καθολική εφαρμογή OTP (One Time Password), με παράλληλη εφαρμογή αυστηρών ποινών
σε πάροχο και ασφαλισμένο. β) Εφαρμογή δυναμικότητας, βάσει των εργαζομένων
φυσικοθεραπευτών στα εργαστήρια φυσικοθεραπείας. γ) Εφαρμογή ανέκπτωτου ποσού στο
claw back (μαξιλαράκι).
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Απεργούν σήμερα και κάθε Πέμπτη τα συμβεβλημένα με τον ΕΟΠΥΥ
Φυσικοθεραπευτήρια
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Δελτίο Τύπου από Περιφερειακό Τμήμα Κεφαλληνίας-Ζακύνθου του Πανελληνίου Συλλόγου
Φυσικοθεραπευτών (ΠΣΦ)
Αργοστόλι 24/2/2022

https://www.inkefalonia.gr/koinonia/118877-apergoyn-simera-kai-kathe-pempti-ta-symvevlimena-me-ton-eopyy-fysikotherapeftiria
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Κλειστά τα Εργαστήρια Φυσικοθεραπείας κάθε Πέμπτη και απεργία Σήμερα Παρασκευή
24/2
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Κλειστά τα Εργαστήρια Φυσικοθεραπείας κάθε Πέμπτη και απεργία Σήμερα Παρασκευή 24/2
Πηγή

https://anexarttitosblog.gr/kleista-ta-ergastiria-fysikotherapeias-kathe-pebti-kai-apergia-simera-paraskevi-24-2/
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VIDEO - Απεργία και παράσταση διαμαρτυρίας στον ΕΟΠΥΥ στην Κόρινθο από τους
φυσικοθεραπευτές Κύριο
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Παράσταση διαμαρτυρίας στα γραφεία του ΕΟΠΥΥ – ΠΕΔΙ στην Κόρινθο πραγματοποίησαν
οι φυσικοθεραπευτές.Με κεντρικό σύνθημα «Δεν προσαρμοζόμαστε! Αγωνιζόμαστε για να
ζήσουμε!» ο πρόεδρος ανέφερε και ανέλυσε μια σειρά από αιτήματα του κλάδου.
Δείτε το σχετικό βιντεο:

https://supertvkorinthos.gr/reportaz/item/17070-video-apergia-kai-parastasi-diamartyrias-ston-eopyy-stin-korintho-apo-tous-fysikotherapeftes
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Απεργούν οι συμβεβλημένοι με τον ΕΟΠΥΥ φυσικοθεραπευτές
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Προτάσσουν ως επιτακτικά αιτήματα την αύξηση του προϋπολογισμού για την υγεία και την
άρση των μέτρων claw back και rebate
Η Πρόεδρος του ΠΤ Θράκης Φ. Καμαργιάννη στο ‘’Ε’’: «Φτάσαμε στο σημείο να μην
πληρωνόμαστε στην αξία της φυσικοθεραπείας από τον ΕΟΠΥΥ-Επιστρέφουμε και
χρήματα…»
 
Σε απεργιακές κινητοποιήσεις έχουν προχωρήσει από χθες, Παρασκευή 24/02 οι
συμβεβλημένοι φυσικοθεραπευτές με τον ΕΟΠΥΥ. Χαρακτηριστικά υποστηρίζουν πως το
κράτος τους «υφάρπαξε περισσότερα από 230 εκατομμύρια ευρώ την τελευταία δεκαετία» με
την εφαρμογή των ληστρικών, όπως τα χαρακτηρίζουν,  μέτρων rebate και clawback. Επίσης,
στην γραμμή αυτή αποφάσισαν κάθε Πέμπτη τα Εργαστήρια Φυσικοθεραπείας να μένουν
κλειστά τονίζοντας πως τα προβλήματα έχουν επιδεινωθεί δραματικά. «Είμαστε στο χείλος της
καταστροφής», υπογραμμίζουν.
 
Φ.Καμαργιάννη:«’’Ληστρικά’’ τα μέτρα rebate και clawback»
Ως προς το πλαίσιο της κινητοποίησης η Πρόεδρος του Περιφερειακού Τμήματος Θράκης, κα
Φιλιώ Καμαργιάννη, επισημαίνει στο ‘’Ε’’: «Το πρώτο που ζητάμε είναι αύξηση του
προϋπολογισμού για την υγεία και ειδικότερα για την φυσικοθεραπεία, ώστε να ανταποκρίνεται
στην πραγματική ανάγκη των ασθενών για φυσικοθεραπείες. Έχουν εγκριθεί 74 εκ. ετησίως,
ενώ οι πραγματικές ανάγκες φτάνουν στα 93 εκ. ευρώ. Την διαφορά ανάμεσα στα δύο αυτά
ποσά την επιστρέφουμε εμείς ποσοστιαία ανά μήνα πίσω στον ΕΟΠΥΥ. Το δεύτερο αίτημά μας
είναι η άρση των μέτρων που έχουν παρθεί από το 2013, rebate(υποχρεωτική έκπτωση
ανάλογα με τον όγκο των ασθενών που δέχεται κάποιος) και clawback( η επιστροφή χρημάτων
του παρόχου όταν τα μηνιαία έξοδα για φυσικοθεραπείες υπερβούν το ποσό που καθορίζει ο
προϋπολογισμός). Συνεπώς, αυτά τα δύο μέτρα χαρακτηρίζονται ‘’ληστρικά’’. Δεν
πληρωνόμαστε στην αξία της φυσικοθεραπείας από τον ΕΟΠΥΥ. Αντιθέτως, αναγκαζόμαστε
να επιστρέφουμε χρήματα και η αμοιβή τελικά είναι πολύ μικρότερη από αυτή που αρχικά είχε
εκτιμήσει ο ΕΟΠΥΥ».
«Αναγκαζόμαστε να επιστρέφουμε χρήματα-Η αμοιβή είναι πολύ μικρότερη από αυτή που είχε
εκτιμήσει αρχικά ο ΕΟΠΥΥ!»
Φιλιώ Καμαργιάννη
Πρόεδρος του Περιφερειακού Τμήματος Φυσικοθεραπευτών Θράκης
80% η συμμετοχή στην Θράκη
«Όσον αφορά τις κινητοποιήσεις αυτές θα γίνονται κάθε Πέμπτη. Επιπλέον, η συμμετοχή στην
Θράκη φτάνει τα 80% μιλώντας πάντα για τα συμβεβλημένα φυσικοθεραπευτήρια», σημειώνει
ενημερωτικά η κα Καμαργιάννη.
 
Μέτρα που προτείνει ο Πανελλήνιο Σύλλογος Φυσικοθεραπευτών
Τα μέτρα που πρότεινε ο Π.Σ.Φ. και τα οποία, όπως αναφέρει, δεν εφαρμόστηκαν, έχουν ως
ακολούθως:
Ανέκπτωτη αποζημίωση των περιστατικών post covid, όπως συμβαίνει σε άλλες παροχές του
ΕΟΠΥΥ, καθώς υπάρχει σχετική απόφαση του ΚΕΣΥ.
Συμψηφισμό του claw back με δαπάνες έρευνας, ανάπτυξης και επενδυτικών σχεδίων για τα
εργαστήρια φυσικοθεραπείας, καθώς υπάρχει σχετική Νομοθεσία και εφαρμόζεται για τις
φαρμακευτικές εταιρείες.
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Ενίσχυση του προϋπολογισμού, λόγω της αδυναμίας εξυπηρέτησης των ασφαλισμένων για
φυσικοθεραπείες από τις περισσότερες Δημόσιες Δομές Υγείας, λόγω αναστολής της
λειτουργίας τους και εφαρμόστηκε πρόσφατα για τα διαγνωστικά ενισχύοντας τα, με
30.000.000 ευρώ για το 2022.
Παράλληλα, προτείνει:
Εφαρμογή ταυτοποίησης της παρουσίας του ασφαλισμένου με καθολική εφαρμογή OTP (One
Time Password), με παράλληλη εφαρμογή αυστηρών ποινών σε πάροχο και ασφαλισμένο.
Εφαρμογή δυναμικότητας, βάσει των εργαζομένων φυσικοθεραπευτών στα εργαστήρια
φυσικοθεραπείας.
Εφαρμογή ανέκπτωτου ποσού στο claw back (μαξιλαράκι).
Εφαρμογή στοχευμένων ελέγχων βάσει του ύψους της μηνιαίας δαπάνης και των εργαζόμενων
φυσικοθεραπευτών.
Οι φυσικοθεραπευτές ζητούν:
Χρηματοδότηση της Υγείας και αύξηση της δαπάνης φυσικοθεραπείας σύμφωνα με τις
πραγματικές ανάγκες.
Την άρση των μέτρων που επιβλήθηκαν στο όνομα των μνημονίων.
Να σταματήσει το Κράτος «να κλέβει τον ιδρώτα των φυσικοθεραπευτών»
 
Χρύσα Κιατίπη
chkiatipi@empros.gr
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Ο Νίκος Χαυτούρας συναντήθηκε με τους Φυσικοθεραπευτές της Μαγνησίας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Συνάντηση πραγματοποίησε ο υποψήφιος βουλευτής Μαγνησίας με το ΠΑΣΟΚ Κίνημα
Αλλαγής και πρόεδρος της ΕΙΝΚΥΜ Νίκος Χαυτούρας με το Σύλλογο Φυσικοθεραπευτών Ν.
Μαγνησίας.
Κύριο θέμα του διαλόγου αποτέλεσε η ολοένα επιδεινούμενη κατάσταση με τον ΕΟΠΥΥ και η
έλλειψη υγιούς συνεργασίας με το φορέα.
Ο κ. Χαυτούρας με αφορμή την έναρξη των κινητοποιήσεων των φυσικοθεραπευτών, τόνισε ότι
τα τελευταία χρόνια ο κλάδος τους έχει αδικηθεί πάρα πολύ εξαιτίας των μέτρων που
επιβλήθηκαν στους παρόχους υπηρεσιών Υγείας λόγω των μνημονίων και η ανάγκη αύξηση
της δαπάνης φυσικοθεραπείας σύμφωνα με τις πραγματικές ανάγκες είναι πλέον επιτακτική.
Οι φυσικοθεραπευτές ως κλάδος αντιμετωπίζουν σοβαρά προβλήματα λόγω των αυξημένων
δαπανών, αλλά και λόγω του αντικειμενικά αυξημένου πλέον κόστους των υπηρεσιών που
προσφέρουν.
Στην περίπτωση δε των μικρομεσαίων επαγγελματιών τα πράγματα είναι πολύ πιο άσχημα.
Όπως δήλωσε χαρακτηριστικά ο κ. Χαυτούρας, για μια ακόμη φορά βάλλεται ο τομέας της
Υγείας, εξαιτίας της ελλιπούς χρηματοδότησης από τον προϋπολογισμό και της γενικότερης
απαξίωσης του τομέα των υπηρεσιών Υγείας.
Ο υποψήφιος βουλευτής εκτιμά ιδιαιτέρως το αντικείμενο του κλάδου, καθώς είχε την ευκαιρία
να ασχοληθεί με το θέμα της αποκατάστασης κατά την περίοδο των μεταπτυχιακών του
σπουδών και θεωρεί πως ο κλάδος των φυσικοθεραπευτών χρειάζεται άμεσα στήριξη, διότι
επιτελούν έναν πολύ σημαντικό ρόλο στο κομμάτι της Υγείας.
Επίσης οι πραγματικές ανάγκες για φυσιοθεραπείες είναι πολύ αυξημένες σε σχέση με την
επιτρεπόμενη δαπάνη για τις υπηρεσίες, γεγονός που πρέπει να προβληματίσει την Πολιτεία.
Επιπλέον ο κ. Χαυτούρας επεσήμανε την ανάγκη δημιουργίας περισσότερων δημόσιων
Κέντρων Αποκατάστασης, ώστε να εξυπηρετούνται και οι κοινωνικά ευάλωτες ομάδες
συμπολιτών μας.
Σε αυτό το σημείο να σημειωθεί ότι οι φυσικοθεραπευτές ήδη έχουν προτείνει μέτρα τα οποία
ουδέποτε εφαρμόστηκαν, καθώς και μέτρα διαφάνειας, εφαρμογής ελέγχων και περιορισμού
των στρεβλώσεων, τα οποία επίσης δεν εφαρμόστηκαν.
Μέσα από τη συζήτηση αναδείχθηκαν και τα βασικά σημεία της διαμαρτυρίας τους που είναι:
• Χρηματοδότηση της Υγείας και αύξηση της δαπάνης φυσικοθεραπείας σύμφωνα με τις
πραγματικές ανάγκες.
• Την άρση των μέτρων που επιβλήθηκαν στο όνομα των μνημονίων.
• Να σταματήσει το Κράτος να κλέβει τον ιδρώτα των φυσικοθεραπευτών.
Τέλος ο κ. Χαυτούρας δήλωσε την συμπαράσταση του στον αγώνα των φυσικοθεραπευτών και
στις διεκδικήσεις τους, που εν τέλει αποσκοπούν στη βελτίωση του επιπέδου υπηρεσιών για
τους πολίτες.
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Ο Νίκος Χαυτούρας συναντήθηκε με τους Φυσικοθεραπευτές Ν.Μαγνησίας
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Συνάντηση πραγματοποίησε ο υποψήφιος βουλευτής Μαγνησίας με το ΠΑΣΟΚ Κίνημα
Αλλαγής και πρόεδρος της ΕΙΝΚΥΜ Νίκος Χαυτούρας με το Σύλλογο Φυσικοθεραπευτών Ν.
Μαγνησίας.
Κύριο θέμα του διαλόγου αποτέλεσε η ολοένα επιδεινούμενη κατάσταση με τον ΕΟΠΥΥ και η
έλλειψη υγιούς συνεργασίας με το φορέα.
Ο κ. Χαυτούρας με αφορμή την έναρξη των κινητοποιήσεων των φυσικοθεραπευτών, τόνισε ότι
τα τελευταία χρόνια ο κλάδος τους έχει αδικηθεί πάρα πολύ εξαιτίας των μέτρων που
επιβλήθηκαν στους παρόχους υπηρεσιών Υγείας λόγω των μνημονίων και η ανάγκη αύξηση
της δαπάνης φυσικοθεραπείας σύμφωνα με τις πραγματικές ανάγκες είναι πλέον επιτακτική.
Οι φυσικοθεραπευτές ως κλάδος αντιμετωπίζουν σοβαρά προβλήματα λόγω των αυξημένων
δαπανών, αλλά και λόγω του αντικειμενικά αυξημένου πλέον κόστους των υπηρεσιών που
προσφέρουν.
Στην περίπτωση δε των μικρομεσαίων επαγγελματιών τα πράγματα είναι πολύ πιο άσχημα.
Όπως δήλωσε χαρακτηριστικά ο κ. Χαυτούρας, για μια ακόμη φορά βάλλεται ο τομέας της
Υγείας, εξαιτίας της ελλιπούς χρηματοδότησης από τον προϋπολογισμό και της γενικότερης
απαξίωσης του τομέα των υπηρεσιών Υγείας.
Ο υποψήφιος βουλευτής εκτιμά ιδιαιτέρως το αντικείμενο του κλάδου, καθώς είχε την ευκαιρία
να ασχοληθεί με το θέμα της αποκατάστασης κατά την περίοδο των μεταπτυχιακών του
σπουδών και θεωρεί πως ο κλάδος των φυσικοθεραπευτών χρειάζεται άμεσα στήριξη, διότι
επιτελούν έναν πολύ σημαντικό ρόλο στο κομμάτι της Υγείας.
Επίσης οι πραγματικές ανάγκες για φυσιοθεραπείες είναι πολύ αυξημένες σε σχέση με την
επιτρεπόμενη δαπάνη για τις υπηρεσίες, γεγονός που πρέπει να προβληματίσει την Πολιτεία.
Επιπλέον ο κ. Χαυτούρας επεσήμανε την ανάγκη δημιουργίας περισσότερων δημόσιων
Κέντρων Αποκατάστασης, ώστε να εξυπηρετούνται και οι κοινωνικά ευάλωτες ομάδες
συμπολιτών μας.
Σε αυτό το σημείο να σημειωθεί ότι οι φυσικοθεραπευτές ήδη έχουν προτείνει μέτρα τα οποία
ουδέποτε εφαρμόστηκαν, καθώς και μέτρα διαφάνειας, εφαρμογής ελέγχων και περιορισμού
των στρεβλώσεων, τα οποία επίσης δεν εφαρμόστηκαν.
Μέσα από τη συζήτηση αναδείχθηκαν και τα βασικά σημεία της διαμαρτυρίας τους που είναι:
• Χρηματοδότηση της Υγείας και αύξηση της δαπάνης φυσικοθεραπείας σύμφωνα με τις
πραγματικές ανάγκες.
• Την άρση των μέτρων που επιβλήθηκαν στο όνομα των μνημονίων.
• Να σταματήσει το Κράτος να κλέβει τον ιδρώτα των φυσικοθεραπευτών.
Τέλος ο κ. Χαυτούρας δήλωσε την συμπαράσταση του στον αγώνα των φυσικοθεραπευτών και
στις διεκδικήσεις τους, που εν τέλει αποσκοπούν στη βελτίωση του επιπέδου υπηρεσιών για
τους πολίτες.
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Διαμαρτύρονται οι φυσικοθεραπευτές

Σε χορό κινητοποιήσεων
Του Κων/νου Χονδρού

Την
έναρξη απεργιακών

κινητοποιήσεων αποφάσισε
το Κεντρικό Διοικητικό

Συμβούλιο του Πανελληνίου
Συλλόγου Φυσικοθεραπευτών καθώς
διαμαρτύρεται για την εφαρμογή του
rebate και του clawback

Οι φυσικοθεραπευτές δηλώνουν αποφασισμένοι

να συνεχίσουν τις απεργιακές κινητοποιήσεις

και τις επόμενες εβδομάδες διεκδικώντας

βιώσιμη σχέση με τον ΕΟΠΥΥ
Στο πλαίσιο αυτό χθες Παρασκευή και από
την επόμενη εβδομάδα κάθε Πέμπτη τα
εργαστήρια φυσικοθεραπείας θα παραμένουν

κλειστά
Με την κινητοποίησή τους οι φυσιοθεραπευτές

ζητούν την κατάργηση των μέτρων
rebate και clawback που επιβλήθηκαν
στους παρόχους υπηρεσιών Υγείας την περίοδο

εφαρμογής των μνημονίων και αύξηση

της δαπάνης φυσικοθεραπείας σύμφωνα

με τις πραγματικές ανάγκες
Το Περιφερειακό Τμήμα Φυσικοθεραπευτών

Αιτωλοακαρνανίας Λευκάδας συμμετέχει

στην πανελλήνια κινητοποίηση στην
απεργία και η Πρόεδρος του Ελένη Μα
ραβέλη μιλώντας στη Σ δίνοντας
και τη διάσταση του ζητήματος που
έχει ανακύψει τονίζεΐ:«οι φυσιοθεραπευτές

έχουν
πρόβλημα βιωσιμότητας

των
εργαστηρίων
τους διότι οι
αμοιβές είναι
πολύ παράξενες

Από το
2013 υπογράψαμε

σύμβαση
ότι θα παίρνουμε

1 5 ευρώ ανά παραπεμπτικό χρήματα

που δεν εισπράττουμε τελικά λόγω
μνημονίων κρίσεων κλπ

Κάθε Πέμπτη κλείνουν τα εργαστήρια φυσικοθεραπείας

για το clawnback και rebate
Το κράτος αποφάσισε να κάνει κοινωνική

πολιτική σε βάρος μας τονίζει η Πρόεδρος
των Φυσικοθεραπευτών Αιτωλοακαρνανίας

Λευκάδας Ελένη Μαραβέλη
τους 1 5 ασθενείς που σου δίνει της τάξεως
του 1 5 μετά τους 23 ασθενείς που θα
δίνει στον φυσικοθεραπευτή η έκπτωση
είναι 20 και μετά τους 30 ασθενείς η έκπτωση

είναι 30 Αυτό είναι το rebate την
ίδια όμως στιγμή ο φυσικοθεραπευτής δεν
μπορεί να κάνει έκπτωση στην θεραπεία
καθώς η υγεία δεν χωράει εκπτώσεις
δεν είναι προϊόν αλλά ούτε μπορεί να κάνει

τη μισή θεραπεία στον ασθενή
Επιπλέον το δεύτερο πρόβλημα που υπάρχει

είναι πως στον κωδικό φυσικοθεραπεία
που υπάρχει σε έναν κλειστό

προϋπολογισμό

δίνονται κάποια χρήματα τα
οποία όμως δεν επαρκούν και γνωρίζοντας
πως οι ανάγκες είναι πάρα πολύ αυξημένες

καθώς σε καμία δημόσια δομή υγείας
δεν παρέχεται πλέον φυσικοθεραπεία
Έριξαν όλους τους ασθενείς στα ιδιωτικά

θεραπευτήρια χωρίς όμως να υπάρχει
και η ανάλογη οικονομική στήριξη Φέτος
έγινε υπέρβαση στον προϋπολογισμό κατά
1 3 εκατ καθώς οι γιατροί έδωσαν παραπάνω

φυσικοθεραπείες στους ασθενείς απ

ό,τι ήταν τα χρήματα του κλειστού
προϋπολογισμού

Η φυσικοθεραπεία όμως δίνεται

για λόγους υγείας όχι απλά για να
δοθεί Συνεπώς το αποτέλεσμα είναι τα
τελευταία 10 χρόνια το rebate και το clow
back να είναι 230 εκατ χρήματα τα οποία
όμως έχουν αφαιρεθεί από τους φυσιοθεραπευτές

Δεν υπάρχει βιωσιμότητα για τα εργα

Χρηματοδότηση της Υγείας και
φ αύξηση της δαπάνης φυσικοθεραπείας σύμφωνα

με τις πραγματικές ανάγκες

Α Την άρση των μέτρων που
επιβλήθηκαν στο όνομα των μνημονίων

Να σταματήσει το Κράτος να κλέβει τον ιδρώτα
μας

Λ Κάθε φυσικοθεραπεία που εκτελείται να καταβάλλεται
εξολοκλήρου στον φυσικοθεραπευτή

Από το Νοέμβριο του 201 3 το κράτος ο
ΕΟΠΥΥ αποφάσισε να κάνει κοινωνική
πολιτική σε βάρος των ιδιωτών Το κράτος
δεν πληρώνει στους φυσικοθεραπευτές τις
παροχές που δίνει προς τους ασθενείς οι
οποίοι ασθενείς όμως πληρώνουν τις εισφορές

τους προς το κράτος
Μέσα απ όλο αυτό καταλήγουμε να πληρωνόμαστε

τους μισούς μήνες από αυτούς
που δουλεύουμε 0 ΕΟΠΥ ζήτησε και επέβαλε

να γίνει έκπτωση η οποία είναι μετά

στήρια φυσικοθεραπείας Οι φυσιοθεραπευτές

δουλεύουν κανονικά χωρίς να
μπορούν να πουν στους ασθενείς τους
και στον υπόλοιπο κόσμο ότι τους κάνουν
δώρο τη φυσικοθεραπεία τους ουσιαστικά
0 φυσικοθεραπευτής δεν πληρώνεται διότι

ο ασθενής έρχεται στα εργαστήριά μας
με το παραπεμπτικό του το οποίο για τον
φυσικοθεραπευτή δεν έχει αντίκρισμα σε

χρήματα ενώ ο ασθενής ο ασφαλισμένος
τα έχει πληρώσει τα χρήματα αυτά
Παράλληλα μας επιβάλλει να μην λάβουμε
χρήματα από τον ασθενή Για τη μισή μας
δουλειά δεν μας πληρώνουν ενώ πλέον
έχουν αυξηθεί όλα τα υλικά μας
Οι ανάγκες για τους ασθενείς που πάνε
στον φυσικοθεραπευτή είναι πραγματικές
και όχι πλασματικές και για τους λόγους
αυτούς και όχι μόνο προχωράμε στην κινητοποίηση

πανελλαδικά και σε κυλιόμενη
απεργία κάθε Πέμπτη Τίθεται θέμα βιωσιμότητας

στα περισσότερα εργαστήρια φυσικοθεραπείας

πανελλαδικά και στην περιοχή

μας και πρέπει αυτό να γίνει αντιληπτό
από όλους Έχουμε πολλούς ασθενείς
αλλά αναγκαζόμαστε να βάζουμε χρήματα
από την τσέπη μας για να λειτουργήσουμε
τα εργαστήριά μας
Αυτή η κατάσταση πρέπει να αλλάξει και
πρέπει και ο κόσμος να μάθει τι γίνεται
γιατί δεν έχουμε άλλη λύση Το παραπεμπτικό

δεν έχει χρήματα και μέσα από τις
κινητοποιήσεις μας ζητάμε τα δεδουλευμένα

μας Από τα 1 5 ευρώ που μας είχαν
υποσχεθεί παλιότερα έχουμε καταλήξει να
παίρνουμε 5 ευρώ και 7 ευρώ στην καλύτερη

περίπτωση
Δεν διώχνουμε κανέναν ασθενή και δεν
θέλουμε να διώξουμε κανέναν Δεν υπάρχει

καμία τέτοια σκέψη πίσω από τις κινητοποιήσεις

μας
Τέλος δεν μας υποστηρίζουν ώστε να πάρουμε

πιο σύγχρονο εξοπλισμό ή να κάνουμε

σεμινάρια ως αντισταθμιστικά μέτρα

αφού δεν μας πληρώνουν αλλά και
αυτά τα πληρώνουμε από την τσέπη μας
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